
Sida 1 (100) 

 

Postadress: Uppsala kommun, kommunstyrelsen, 753 75 Uppsala  

Besöksadress: Stadshusgatan 2 

Telefon: 018-727 00 00 (Kontaktcenter) 

E-post: kommunledningskontoret@uppsala.se 

www.uppsala.se  
Click or tap here to enter text. 

Kommunfullmäktiges protokoll måndagen 
den 28 mars 2022 

Plats och tid  

Kommunfullmäktigesalen, klockan 09:02-22:00,  
ajourneringar klockan 10.40-11:00, 12.00-13:00, 15:05-15:25, 16:39-16:50, 18:00-19:00, 
20:30-20:42. 

Paragrafer  

108-166 

Justeringsdag  

Framgår av protokollets baksida. 

Underskrifter 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för 

justering av beslutsprotokoll. Denna återfinns på protokollets sista sida.  
 
Protokollet justeras av nedanstående personer:  

 
Eva Edwardsson (L), ordförande, §§ 108-127, 136-139 

Carl Lindberg (S), ordförande, §§ 134 -135, 146-166 

Magnus Åkerman (M), ordförande, §§ 128-133, 139-145 

Agneta Erikson (S), justerare 

Jonas Petersson (C), justerare 

 

 

 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

mailto:kommunledningskontoret@uppsala.se
http://www.uppsala.se/


Sida 2 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Närvarande ledamöter och ersättare vid 
kommunfullmäktiges sammanträde den 28 mars 202 

Närvarande ledamöter Paragrafer Närvarande ledamöter Paragrafer 

Erik Pelling (S) §§ 111-166 Stefan Hanna (–)  

Patrik Hedlund (S)  Rigmor Stenmark (C)  

Gustaf Lantz (S) §§ 140-166 Mattias Johansson (C)  

Eva Christiernin (S) §§ 108-139 Olle Romlin (C)  

Erik Dagnesjö (S)  Jonas Petersson (C)  

Asal Gohari (S)  Diana Zadius (C) §§ 117-150 

Ulrik Wärnsberg (S)  Mats Åhlund (C)  

Inga–Lill Sjöblom (S)  Viviane Obaid (C)  

Klas–Herman Lundgren (S) §§ 132-166   Mohamad Hassan (L) §§ 108 -139 

Agneta Gille (S) §§ 108-139 Peter Nordgren (L)  

Carl Lindberg (S)  Angelique Prinz Blix (L) §§ 108-134 

Hilde Klasson (S)  Eva Edwardsson (L) §§ 108-139 

Mattias Kristenson (S)  Anders A. Aronsson (L)  

Loa Mothata (S)  Amanda Kanange (L)  

Agneta Erikson (S)  Mats Dafnäs (L)  

Fredrik Ahlstedt (M)  Oscar Matti (L)  

Therez Almerfors (M)  David Perez (SD) §§ 139-166 

Alexandra Steinholtz (M) §§ 141-166 Linnea Alm (SD) §§ 108 -138 

Christopher Lagerqvist (M)  Anders Sehlin (SD)  

Magnus Åkerman (M)  Roger Thelander (SD)  

Cecilia Forss (M)  Jonas Segersam (KD)  

Markus Lagerquist (M) §§ 108-124 Leif Boström (KD)  

Madeleine Andersson (M)  Margit Borgström (KD)  

Carolina Bringborn (M) §§ 132-166 Christian Hermanson (KD)  

Anna–Karin Westerlund (M) §§ 108-138  Eva Moberg (KD)  

Robin Kronvall (M) §§ 129-166 Evelina Solem (KD)  

Fredrik Hultman (M) §§ 108-138 Rickard Malmström (MP)  

Tobias Smedberg (V) §§ 139-166  Lars Friberg (MP)  

Hanna Victoria Mörck (V)  Helena Nordström Källström (MP) §§ 108-134 

Ingela Ekrelius (V)  Charles Pylad (MP) §§ 139-166 

Magne Björklund (V) §§ 108-135 Per Eric Rosén (MP)  

Therese Rhann (-)  Stina Jansson (FI) deltar ej § 135 pga jäv 

Lalla Andersson (V)  Lovisa Johansson (FI) §§ 119-166 

    

    

 

 

 

 

 

 

 



Sida 3 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Tjänstgörande ersättare 

Staffan Yngve (S) 

Bedo Kaplan (S) 

Kia Solid (S) 

Peder Granath (S) 

Maria Patel (S) 

Bertil Brunn (S) 

Martin Viredius (S) 

Kerstin Westman (S) 

Karin de Afonseca (S) 

Gunnar Hedberg (M) 

Roine Thunberg (M) 

Inger Söderberg (M) 

Arne Sandemo (M) 

Lars Harlin (M) 

Vivianne Eriksson (M) 

Anette Fischer (V) 

Per–Olof Forsblom (V) 

Andrea Karnekvist (V) 

Artemis Lumarker (V) 

Daniel Rogozinski (V) 

Ingmar Jansson (C) 

Lena-Maria Jansson (C) 

Anders Wallin (L) 

Susanne Åhlander (L) 

Helena Ling (L) 

Knut Godskesen (-) 

Alexander von Uckermann (SD) 

Simon Pettersson (SD) 

Kent Kumpula (SD) 

Martin Wisell (KD) 

Johan Edstav (MP) 

Klara Ellström (MP) 

Bengt Fladvad (MP) 

Josef Safady Åslund (FI)                                                

 

 

 

 

Paragrafer 

§§ 108-110, 132-166 

 

§§ 108-132, 140-166  

 

 

 

§§ 108-131 

 

 

§§ 108 – 140  

 

 

§§ 108-131, 139-166 

§§ 139-166 

§§ 108-166 

§§ 108-166 

 

§§ 108-146 

§§ 136-166 

§§ 108-133, 147-166 

 

§§ 108-116, 151-166 

§§ 135-166 

§§ 140 -166 

§§ 139-166 

 

 

 

 

§§ 151-166 

§§ 135-166 

 

§§ 108-138 

§ 135 

 

Ej tjänstgörande ersättare 

Karin Ericsson (-) 

Hans Nordström (C) 

Bodil Frick (L) 

Ingemar Virsén (KD) 

Charlie Strängberg (FI) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

 

  



Sida 4 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 108 

Val av justerare samt justeringsdag 

Beslut  

Kommunfullmäktige beslutar  

1. att utse Agneta Erikson (S) Jonas Petersson (C) till justerare,  

2. att utse Inga-Lill Sjöblom (S) och Rigmor Stenmark (C) till ersättare för 

justerarna, samt  
3. att justeringen äger rum onsdagen den 6 april 2022.  

  



Sida 5 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 109 

Fastställande av föredragningslista 

Beslut  

Kommunfullmäktige beslutar  
 

1. att fastställa föredragningslistan med följande ändring: 

- Ärende 3 ”Information från kommunrevisionen” utgår. 

Sammanfattning  

Kommunfullmäktiges sekreterare inleder sammanträdet med en 

säkerhetsgenomgång.  



Sida 6 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 110  

Inlämnade frågor till kommunfullmäktige 28 
mars 2022 

KSN-2022-00089 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att delfråga 1-3 i fråga om omplaceringar med anledning av Covid-19 från 

Stefan Hanna (-) inte får ställas men i övrigt får frågan ställas och besvaras vid 
kommunfullmäktiges sammanträde den 28 mars 2022, 

2. att delfråga 1 i fråga om LOV från Tobias Smedberg (V) inte får ställas men i 
övrigt får frågan ställas och besvaras vid kommunfullmäktiges sammanträde 

den 28 mars 2022, 

3. att fråga om Mikaelsgården från Karolin Lundström (V) inte får ställas, samt  

4. att övriga frågor får ställas och besvaras vid kommunfullmäktiges 
sammanträde den 28 mars 2022. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktiges ordförande har gått igenom de inlämnade frågorna och lämnar 

här sin motivering: 

Enligt KL 5:64 får ledamöterna ställa frågor för att hämta in upplysningar. En fråga ska 

ha ett bestämt innehåll. Den får vara försedd med en kort inledande förklaring. En fråga 
med bestämt innehåll kan ofta besvaras med ”ja” eller ”nej” eller med angivande av en 

siffra.  

De tre första delfrågorna i fråga om omplaceringar med anledning av Covid-19 från 
Stefan Hanna (-) är alltför omfattande för att kunna utgöra inhämtande av en 
sakupplysning. De får därför inte ställas. 

Enligt 5:61 stycke 1 kommunallagen ska frågor avse ämnen som hör till fullmäktiges, en 
nämnds eller en fullmäktigeberednings handläggning.  

Vad enskilda ledamöter i styrelser och nämnder ”tycker” eller ”ångrar” är inte något 
som ryms inom begreppet handläggning. Därutöver gäller frågan, som är ställd till 

äldrenämndens ordförande, vad ”styret” ångrar. Styret är här en alltför ospecificerad 
grupp ledamöter i sammanhanget och frågan har därför inte något bestämt innehåll. 
Delfråga 1 i fråga om LOV från Tobias Smedberg (V) får därför inte ställas. 



Sida 7 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Medan hemlösas situation i och för sig är en fråga för kommunen, är räddandet av 
Mikaelsgården i centralt läge inte det. Då fråga om hur kommunen räddar 
Mikaelsgården från Karolin Lundström (V) inte avser ett ämne som hör till fullmäktiges, 

en nämnds eller en fullmäktigeberednings handläggning får den inte ställas. 

Inlämnade frågor 

• Fråga om kommunal vänort i Ukraina från Roger Thelander (SD) 

• Fråga om omplaceringar med anledning av Covid-19 från Stefan Hanna (-) 

• Fråga om Uppsala Talent Fair från Stefan Hanna (-) 

• Fråga om LOV från Tobias Smedberg (V) 

• Fråga om Mikaelsgården från Karolin Lundström (V) 

Yrkanden 

Hanna Viktoria Mörck (V) yrkar att delfråga 1 i fråga om LOV från Tobias Smedberg (V) 

får ställas, samt att frågan om Mikaelsgården från Karolin Lundström (V) får ställas. 

Stefan Hanna (-) yrkar på att delfråga 1-3 i fråga om omplaceringar med anledning av 

Covid-19 får ställas. 

Kent Kumpula (SD) yrkar på att inga fler yrkanden framställs i detta ärende.  

Beslutsgång 

Ordföranden ställer yrkandet från Stefan Hanna (-) mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller ordförandens förslag. 

Därefter ställer ordföranden yrkandet från Hanna Viktoria Mörck (V) gällande delfråga 1 

i fråga om LOV från Tobias Smedberg (V) mot avslag och finner att kommunfullmäktige 

bifaller ordförandens förslag. 

Därefter ställer ordföranden yrkandet från Hanna Viktoria Mörck (V) gällande frågan om 

Mikaelsgården från Karolin Lundström (V) mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller ordförandens förslag. 

Slutligen finner ordföranden att kommunfullmäktige beslutar att övriga frågor får 
ställas och besvaras vid kommunfullmäktiges sammanträde den 28 mars 2022. 

Reservation 

Närvarande ledamöter (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för Hanna Viktoria 
Mörcks (V) yrkande.  

 



Sida 8 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 111 

Fråga om kommunal vänort i Ukraina från 
Roger Thelander (SD) 

KSN-2022-00089 

 
Roger Thelander (SD) har ställt en fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling 

(S) som besvarar densamma.  

 

  



Sida 9 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 112 

Fråga om omplaceringar med anledning av 
Covid-19 från Stefan Hanna (-) 

KSN-2022-00089 

Stefan Hanna (-) har ställt en fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling (S) 
som besvaras av Eva Christiernin (S).   

 

 

  



Sida 10 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 113 

Fråga om Uppsala Talent Fair från Stefan 
Hanna (-) 

KSN-2022-00089 

 

Stefan Hanna (-) har ställt en fråga till kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling (S) 

som besvarar densamma.  

 

 

  



Sida 11 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 114 

Fråga till äldrenämndens ordförande om LOV 
från Tobias Smedberg (V) 

KSN-2022-00089 

 

Tobias Smedberg (V) har ställt en fråga, som framförs av Hanna Viktoria Mörck (V), till 

äldrenämndens ordförande Eva Christiernin (S) som besvarar densamma.  

 

 

  



Sida 12 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 115  

Interpellation om Uppsalas situation avseende 
tillgång till el från Anders Sehlin (SD) 

KSN-2021-03480 

 
Anders Sehlin (SD) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande Erik 

Pelling (S) som besvarar densamma.  

Anföranden hålls av Anders Sehlin (SD), Erik Pelling (S), Fredrik Ahlstedt (M) och Leif 

Boström (KD).  

 

 

  

 

  



Sida 13 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 116  

Interpellation om ytterligare åtgärder för att 
motverka sexuella övergrepp inom 
kommunens idrotts-och fritidsverksamhet 
från Linnea Alm (SD) 

KSN-2021-03482 

 

Linnea Alm (SD) har ställt en interpellation till idrotts- och fritidsnämndens ordförande 
Maria Patel (S) som besvarar densamma.  

Anföranden hålls av Linnea Alm (SD), Maria Patel (S), Madeleine Andersson (M), Eva 

Moberg (KD) och Kent Kumpula (SD).  

 

  

 

  



Sida 14 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 117  

Interpellation om Bäcklösabornas trygghet 
från Magne Björklund (V) 

KSN-2022-00276 

 

Magne Björklund (V) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande Erik 
Pelling (S) som besvarar densamma.  

Anföranden hålls av Magne Björklund (V), Erik Pelling (S), Therez Almerfors (M), Hanna 

Viktoria Mörck (V), och Mohamad Hassan (L). 

 

  

 

  



Sida 15 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 118  

Inlämnade interpellationer till 
kommunfullmäktige 28 mars 2022 

KSN-2022-00088 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att delfråga 8, 9 och 10 i Stefan Hannas interpellation om arbetsmiljön på 

Uppsala yrkesgymnasium Jälla inte får ställas, 
2. att delfråga 5 i interpellation om hemtjänst från Jonas Segersam (KD) inte får 

ställas, 
2. att delfråga 3 i interpellation om bostadssituationen för ekonomiskt utsatta 

från Tobias Smedberg (V) inte får ställas, 

3. att delfråga 1 i interpellation om polisanmälningar i skolverksamhet från Kent 

Kumpula (SD) inte får ställas, samt 
4. att med ovan ändringar får listade interpellationer ställas och besvaras under 

kommunfullmäktiges sammanträde den 25 april. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktiges ordförande har gått igenom de inlämnade interpellationerna 

och lämnar här sin motivering till förslag till beslut: Delfråga 8 i Stefan Hannas 

interpellation om arbetsmiljön på Uppsala yrkesgymnasium Jälla daterad 2022-03-01 

utgör en annan frågeställning än vad som behandlas i interpellationens motivering i 
övrigt. Ett tillåtande av frågan skulle medföra att interpellationen inte har ett bestämt 
innehåll. Den får därför inte ställas. Del fråga 9 och 10 gäller vad kommunstyrelsen 

respektive utbildningsnämndens ordförande ”tycker”. Detta utgör inte frågor av större 
intresse för kommunen. De får därför inte ställas. Det är heller inte möjligt att i en och 

samma interpellation ställa frågor till två olika befattningshavare. 

Då det inte framgår i delfråga 5 i interpellation om hemtjänst från Jonas Segersam (KD) 

vilken undersökning från Socialstyrelsen det refereras till kan delfrågan inte sägas ha 
ett bestämt innehåll. Delfrågan får därför inte ställas. Delfråga 3 i interpellation om 

bostadssituationen för ekonomiskt utsatta från Tobias Smedberg (V) är omöjlig att ge 

ett generellt svar på. Frågan går att besvara om den avser ett eller flera konkreta fall, 
men då sådana gäller myndighetsutövning får dessa frågor inte heller ställas. Frågan 
kan därmed inte sägas ha ett bestämt innehåll och får inte ställas. Delfråga 1 
interpellation om polisanmälningar i skolverksamhet från Kent Kumpula (SD) får inte 

ställas, eftersom den avser handlingar som går att ta del av och kan därför inte anses 
vara en fråga av större intresse. 



Sida 16 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Inlämnade interpellationer 

• Interpellation om arbetsmiljön på Uppsala yrkesgymnasium Jälla från Stefan 
Hanna (-) 

• Interpellation om hemtjänst från Jonas Segersam (KD) 

• Interpellation om härbärgen från Lovisa Johansson (FI) 

• Interpellation om nyttjandegrad av parkeringshus för cyklar från Stefan Hanna 
(-) 

• Interpellation om tillgänglighet i fullmäktigesalen från Stina Jansson (FI) 

• Interpellation om bostadssituationen för ekonomiskt utsatta från Tobias 
Smedberg (V) 

• Interpellation om Tiundaskolan från Kent Kumpula (SD) 

• Interpellation om polisanmälningar i skolverksamhet från Kent Kumpula (SD). 

Yrkanden 

Hanna Viktoria Mörck (V) yrkar att samtliga frågor från (V) får ställas. 

Stefan Hanna (-) yrkar att samtliga frågor från Stefan Hanna (-) får ställas. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer yrkandet från Stefan Hanna (-) mot avslag och finner att 

kommunfullmäktige bifaller ordförandens förslag.   

Därefter ställer ordföranden yrkandet från Hanna Viktoria Mörck (V) mot avslag och 

finner att kommunfullmäktige bifaller ordförandens förslag.   

Slutligen finner ordföranden att kommunfullmäktige beslutar att övriga 

interpellationer får ställas och besvaras under kommunfullmäktiges sammanträde den 
25 april. 

 

 

  

 

  



Sida 17 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 119  

Inlämnade motioner till kommunfullmäktige 
28 mars 2022 

KSN-2022-00087 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 

Inlämnade motioner 

• Motion om föreningarnas hus från Lovisa Johansson (FI). 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer liggande förslag mot avslag och finner att kommunfullmäktige 

bifaller förslaget. 

 

 

 

  

 

  



Sida 18 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 120  

Anmälningsärenden till kommunfullmäktige 
28 mars 2022 

KSN-2022-00090 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att lägga förteckningen över anmälningsärenden till protokollet. 

Anmälningsärenden 

• Nya ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige 

• Protokoll från Svenska kommun Försäkrings AB:s styrelsemöte 18 februari 

2022 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer liggande förslag mot avslag och finner att kommunfullmäktige 

bifaller förslaget. 

 

 

 

  

 

  



Sida 19 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 121  

Avsägelser vid kommunfullmäktige 28 mars 
2022 

KSN-2022-00086 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att entlediga Alfonso Marin (KD) från uppdraget som ersättare i 

kulturnämnden,  
2. att entlediga Cecilia Hamenius (KD) från uppdraget som ledamot tillika vice 

ordförande i Uppsala kommun Skolfastigheter AB, samt  
3. att entlediga Johan Ulin (C) från uppdraget som ledamot i Uppsala Vatten och 

Avfall AB:s styrelse.  

Beslutsunderlag 

• Valberedningens sammanställning av nomineringar daterad 24 mars 2022 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer valberedningens förslag mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller valberedningens förslag. 

 

  

 

  



Sida 20 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 122  

Fyllnadsval vid kommunfullmäktige 28 mars 
2022 

KSN-2022-00086 

Beslut  

Kommunfullmäktiges beslutar 

1. att utse Alexander Palm (KD) till ersättare i kulturnämnden,  

2. att utse Lena Schläger (KD) till ledamot tillika vice ordförande i Uppsala 
kommun Skolfastigheter AB:s styrelse,  

3. att utse Stefan Berggren (L) till suppleant i Uppsala Vatten och Avfall AB:s 
styrelse, samt  

4. att utse Christian Bertilsson (C) till ledamot i Uppsala Vatten och Avfall AB:s 

styrelse.  

Beslutsunderlag 

• Valberedningens sammanställning av nomineringar daterad 24 mars 2022 

Yrkande 

Jonas Petersson (C) föreslår att Christian Bertilsson (C) utses som ledamot i Uppsala 
Vatten och Avfall AB:s styrelse. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer valberedningens förslag, kompletterat med förslag från Jonas 
Petersson (C), mot avslag och finner att kommunfullmäktige bifaller detsamma. 
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§ 123  

Val av nämndemän till Uppsala tingsrätt för 
mandatperioden 1 januari 2020 - 31 december 
2023 

KSN-2019-2385 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga valet av en nämndeman (L) till Uppsala tingsrätt.  

Beslutsunderlag 

• Valberedningens sammanställning av nomineringar daterad 24 mars 2022 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer valberedningens förslag mot avslag och finner att 
kommunfullmäktige bifaller valberedningens förslag. 
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§ 124  

Svar på motion om Vackra stigen från Stefan 
Hanna (-) 

KSN-2020-00499 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Stefan Hanna (-) föreslår i en motion väckt 27 januari 2020 att Uppsala kommun 

utreder möjligheten hur något liknande den ”Vackra stigen” kan skapas i Uppsalas 

innerstad, samt att sponsring av informationsskyltar kopplade till den ”Vackra stigen” 

blir möjligt. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 24 november § 331 

• Arbetsutskottets förslag 16 november 2021 § 374 

• Tjänsteskrivelse daterad 6 oktober 2021 

• Bilaga, Motion om Vackra stigen från Stefan Hanna (-) 

Yrkanden 

Hilde Klasson (S), Christian Hermansson (KD) och Rickard Malmström (MP) yrkar bifall 
till kommunstyrelsens förslag. 

Stefan Hanna (-) och Stina Jansson (FI) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Stefan Hannas (-) med fleras 
yrkande och finner att kommunstyrelsen bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Reservation 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  
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Särskilt yttrande 

Stefan Hanna (-) anmäler följande särskilda yttrande: 
Det är pinsamt att så lite görs för att på allvar lyfta attraktionen i Uppsala city. Särskilt 
pinsamt att det går så sakta och att förhållningssättet till en mer säljande inriktning av 

vår stad är så konservativt. Hade kommunen låtit bli att till exempel kasta bort 25 

miljoner kronor på inhyrda lokaler som inte utnyttjats, eller ”bara” 90.000 kronor till en 
amerikan som höll ett digitalt anförande om demokrati, och köpt tjänster från några 
lokala upplevelseentreprenörer hade vi redan varit en mycket attraktivare turistplats. 

Uppsala har ett centralt stadsrum som i delar håller attraktiv världsklass. 

 Stadsrummet bär på många intressanta berättelser som mycket bättre kan förpackas 

på ett sätt som gör Uppsala mycket intressantare att besöka och bo i. Uppsala behöver 

stärkas som besöksort för turister. Inte minst för att upplevelseindustrin är en av de bästa 

näringarna för att ge människor som saknar omfattande utbildning en meningsfull 
sysselsättning och en chans till självförsörjning.  

För att stärka Uppsala som turistdestination måste Uppsalas innehåll kläs på ett 

attraktivt och lättillgängligt sätt som bidrar till att turister stannar fler än några timmar. 

Ett enkelt sätt att göra centrala Uppsala till en attraktivare besöksort är att skapa ett 
skyltat promenadstråk som inkluderar berättelser om personer och platser. Skyltarna 
kan med fördel vara sponsrade av privatpersoner eller juridiska personer. En enkel 

promenadstråksapp kan med fördel erbjuda en intressant berättelse per station på 

svenska, engelska, spanska och kinesiska. Promenadstråket kan med fördel starta vid 

Resecentrum. Promenadstråket skulle kunna kallas ”Vackra stigen”. En mycket attraktiv 
vandring, och berättelse, kan göras genom att gå längs Bangårdsgatan till Fyrisån, 

promenera söder ut och över Islandsbron. Promenera in i Stadsträdgården. Gå förbi 

Svettis och upp för den södra slottsbacken. Promenera in i Botaniska trädgården. Ett 

besök till Evolutionsmuséet. Promenera in i stadskyrkogården. Promenera vidare till 

Engelska parken. Promenera ner vid Carolina Rediviva. Gå vidare till Helga Trefaldighets 
kyrka och Gustaf II Adolfs obelisk. Gå till Skytteanum, Domkyrkan, Universitetsaulan och 

ned till Saluhallen. Därefter en promenad längs Fyrisån till Bangårdsgatan och tillbaka 

till Resecentrum.  

Det är minst sagt frustrerande att så enkla förbättringar inte blir verklighet samtidigt som 

kommunen slösar bort många miljoner på dumheter. När Uppsala kommun stärks som 
långvarig besöksdestination blir staden roligare, bidragsberoendet minskar och 
självförsörjningsgraden ökar bland våra lågutbildade. 
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§ 125  

Svar på tre motioner om folkomröstning 
kopplad till val av system för kapacitetsstark 
kollektivtrafik från Stefan Hanna (-) och 
förankring av kollektivtrafikinvestering från   
Jonas Segersam (KD) 

KSN-2020-00805 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motion om folkomröstning från Stefan Hanna (-), 
2. att avslå motion om folkomröstning kopplad till val av system för 

kapacitetsstark kollektivtrafik från Stefan Hanna (-), samt 

3. att avslå motion om förankring av kollektivtrafikinvestering från Jonas 
Segersam (KD). 

Sammanfattning 

Stefan Hanna (-) har i en motion väckt vid kommunfullmäktiges sammanträde den 27 
januari 2020 yrkat att Uppsala kommun ska genomföra en folkomröstning om 

alternativa systemval för kapacitetsstark kollektivtrafik innan eller i samband med det 

kommunala valet år 2022. Motionen återges i ärendets bilaga 1. I en motion väckt den 

24 februari 2020 yrkade Stefan Hanna (-) att Uppsala kommun senast i det kommunala 

valet 2022 ska genomföra en folkomröstning där invånarna får möjlighet att välja 
mellan seriösa alternativa systemlösningar för kapacitetsstark kollektivtrafik, bilaga 2.  

Jonas Segersam (KD) har i en motion väckt vid kommunfullmäktiges sammanträde 
den 27 januari 2020 föreslagit att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag 
att utreda hur man kan genomföra en folkomröstning angående investering i 
kapacitetsstark kollektivtrafik, både när det gäller frågeställningen i omröstningen och 

tidpunkt för genomförande, för slutligt beslut i frågan i kommunfullmäktige. Motionen 
återges i ärendets bilaga 3. Motionerna bereds tillsammans eftersom de berör samma 
frågeställning. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 24 november 2021 § 332 

• Arbetsutskottets förslag 16 november 2021 § 375 
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• Tjänsteskrivelse daterad den 7 september 2021 

• Bilaga 1, motion om folkomröstning från Stefan Hanna (-) 

• Bilaga 2, motion om folkomröstning kopplad till val av system för 

kapacitetsstark kollektivtrafik från Stefan Hanna (-) 

• Bilaga 3, motion om förankring av kollektivtrafikinvestering från Jonas 
Segersam (KD 

Yrkanden  

Erik Pelling (S), Fredrik Ahlstedt (M), Jonas Petersson (C) och Rickard Malmström (MP) 

yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Stefan Hanna (-) yrkar bifall till motionen om folkomröstning, samt motion om 
folkomröstning kopplad till val av system för kapacitetsstark kollektivtrafik från Stefan 

Hanna (-). 

Jonas Segersam (KD) yrkar bifall till motion om förankring av kollektivtrafikinvestering 

från Jonas Segersam (KD), samt yrkar att motionerna från Stefan Hanna (-) ska 

besvaras.  

Alexander von Uckermann (SD) yrkar i första hand bifall till Jonas Segersams (KD) 
motion och i andra hand bifall till Stefan Hannas (-) motioner.  

Beslutsgång 

Ordföranden utser kommunstyrelsens förslag till huvudförslag. 

Därefter ställer ordföranden kommunstyrelsen förslag att avslå motionen mot Jonas 

Segersams (KD) med fleras yrkande att bifalla densamma.  

Votering begärs och genomförs. 

Bifall till kommunstyrelsens förslag röstar JA. Bifall till Jonas Segersams (KD) motion 

röstar NEJ.  

Med 66 ja-röster mot 15 nej-röster bifaller kommunfullmäktige kommunstyrelsens 

förslag att avslå Jonas Segersams (KD) motion. 

Därefter ställer ordföranden Stefan Hannas (-) med fleras yrkande att bifalla den första 
motionen från densamma mot Jonas Segersams (KD) yrkande att besvara motionen 
och finner att kommunfullmäktige utser Jonas Segersams (KD) yrkande som 

motförslag (1).  

Därefter ställer ordföranden kommunstyrelsens förslag att avslå Stefan Hannas (-) 

första motion mot motförslag (1) och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag.  

Därefter ställer ordföranden Stefan Hannas (-) med fleras yrkande att bifalla den andra 
motionen från densamma mot Jonas Segersams (KD) yrkande att besvara motionen 
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och finner att kommunfullmäktige utser Jonas Segersams (KD) yrkande som 
motförslag (2).  

Slutligen ställer ordföranden kommunstyrelsens förslag att avslå Stefan Hannas (-) 
andra motion mot motförslag (2) och finner att kommunfullmäktige bifaller 

kommunstyrelsens förslag.  

Detaljerat resultat votering 

Ja-röst avger: 

Erik Pelling (S), Patrik Hedlund (S), Eva Christiernin (S), Erik Dagnesjö (S), Asal Gohari 
(S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga–Lill Sjöblom (S), Agneta Gille (S), Carl Lindberg (S), Hilde 

Klasson (S), Mattias Kristenson (S), Loa Mothata (S), Agneta Erikson (S), Fredrik Ahlstedt 
(M), Therez Almerfors (M), Christopher Lagerqvist (M), Magnus Åkerman (M), Cecilia 

Forss (M), Markus Lagerquist (M), Madeleine Andersson (M), Anna–Karin Westerlund 
(M), Fredrik Hultman (M), Hanna Victoria Mörck (V), Ingela Ekrelius (V), Magne Björklund 

(V), Lalla Andersson (V), Rigmor Stenmark (C), Mattias Johansson (C), Olle Romlin (C), 
Jonas Petersson (C), Diana Zadius (C), Mats Åhlund (C), Viviane Obaid (C), Mohamad 

Hassan (L), Peter Nordgren (L), Angelique Prinz Blix (L), Eva Edwardsson (L), Anders A. 

Aronsson (L), Amanda Kanange (L), Mats Dafnäs (L), Oscar Matti (L), Rickard Malmström 
(MP), Lars Friberg (MP), Helena Nordström Källström (MP), Per Eric Rosén (MP), Stina 
Jansson (FI), Lovisa Johansson (FI), Bedo Kaplan (S), Kia Solid (S), Peder Granath (S), 

Maria Patel (S), Bertil Brunn (S), Martin Viredius (S), Kerstin Westman (S), Karin de 

Afonseca (S), Gunnar Hedberg (M), Roine Thunberg (M), Inger Söderberg (M), Arne 

Sandemo (M), Vivianne Eriksson (M), Anette Fischer (V), Per–Olof Forsblom (V), Andrea 
Karnekvist (V), Daniel Rogozinski (V), Klara Ellström (MP), Bengt Fladvad (MP) 

Nej-röst avger: 
Therese Rhann (-), Stefan Hanna (–), Linnea Alm (SD), Anders Sehlin (SD), Roger 

Thelander (SD), Jonas Segersam (KD), Leif Boström (KD), Margit Borgström (KD), 

Christian Hermanson (KD), Eva Moberg (KD), Evelina Solem (KD), Knut Godskesen (-), 
Alexander von Uckermann (SD), Simon Pettersson (SD), Kent Kumpula (SD) 

Reservationer 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

Närvarande ledamöter (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Jonas Segersams 

(KD) yrkanden. 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Alexander von 

Uckermanns (SD) yrkande och med följande motivering: 

Sverigedemokraterna anser att en såhär stor fråga, som har så stora ekonomiska 
konsekvenser för kommunen över en så lång tidsperiod, bör kunna förankras i en 
folkomröstning. Om inte ens den största frågan i Uppsala kommun i nutid är aktuell för 
en folkomröstning för att ta reda på kommuninvånarnas åsikt, när ska folkomröstningar 

användas? Det verkar som styret i Uppsala kommun är helt ointresserade av vad 
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befolkningen vill. Vi politiker är satta i fullmäktige för att ta tillvara kommuninvånarnas 
intressen, att ta reda på vad folket vill borde ligga i linje med att ta tillvara på 
kommuninvånarnas intressen. 

Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (-) anmäler följande särskilda yttrande: 

Redan i februari 2020 yrkade jag att Uppsala kommun senast i samband med det 

kommunala valet 2022 skulle genomföra en folkomröstning där invånarna får möjlighet 
att välja mellan seriösa alternativa systemlösningar för kapacitetsstark kollektivtrafik. 
Det är minst sagt föraktfullt mot oss invånare att inte val av lösning för kapacitetsstark 
kollektivtrafik i Uppsala kommun blir föremål för folkomröstningar både i Uppsala 

kommun och i hela region Uppsala. Det är frågor som kraftigt påverkar många av 

Uppsala kommuns invånare under många år samt som kommer att ha stor påverkan på 

övrig kollektivtrafik i hela regionen.  

Spårvägsprojektet är ett av de dyraste och mest riskfyllda skattefinansierade projektet i 
Uppsalas historia. Det genomförs regelbundet folkomröstningar runt om i svenska 

kommuner. Ofta i samband med allmänna val. Det rör allt ifrån frågor som etablering av 

Systembolaget i Mullsjö 1994, Stadsbibliotekets placering i Lidköping 2010 till 
trängselskatt i Stockholm 2003, 2004 och 2006 samt i Göteborg 2014. I Uppsala 
genomfördes den senaste folkomröstningen 1998 och gällde Knivstas utbrytning ur 

Uppsala och bildandet av egen kommun. Omröstningarna har ofta rört beslut i för 

kommunen stora frågor som medför påtagliga förändringar och som påverkar oss i vår 

vardag under lång tid framåt. Val av kapacitetsstarkt kollektivtrafiksystem i Uppsala är 
en extremt stor fråga som kommer att påverka Uppsalabor under många år, både ur ett 

framkomlighetsperspektiv och ett ekonomiskt perspektiv.  

Den 17 november skrev Johan Rudström en ledare i UNT som på ett klokt sätt lyfte att 

Uppsalaborna borde få påverka denna stora lokala fråga på ett seriöst sätt. Där skriver 

han bland annat: ”Avtal ska hållas, det gäller också fyrspårsavtalet mellan Uppsala, 
Knivsta, regionen och staten. Men tidsgränsen för bostadsbyggandet är satt långt fram 
tiden. Det närmaste som kan liknas vid en deadline är att de nya spåren ingår i statens 
järnvägsplan till och med 2029. Det gör det inte demokratiskt försvarbart att hasta 

igenom förändring av den här magnituden så nära inpå ett val.” 

Avtal ska inte alltid hållas. När underlagen för ett avtal är dåliga, och när verkligheten 

som sades ligga till grund för ett avtal kraftigt förändras, kan självklart ett avtal brytas 
och ett nytt och klokare skapas. Uppsalaborna är redan kraftigt skuldsatta bara som 
invånare i kommunen. Skulder som utgör kraftiga ränterisker som slår mot skola, vård 
och omsorg. Ett spårvägsprojekt kommer att skuldtynga oss Uppsalabor på ett 

oacceptabelt sätt och dessutom tvinga kommunen att bygga extremt tätt och högt i 

Uppsala södra stad. Vi kommer sannolikt att tvingas välja mellan skattehöjningar från en 
redan mycket hög nivå eller neddragningar i skola, vård och omsorg. Bara ur 

skuldsättningsperspektivet är frågan om kapacitetsstark kollektivtrafik så stor att en 
folkomröstning är mycket befogad. Jag vill stärka invånarnas inflytande och maximera 
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invånarnyttan i större beslut. Det är ett demokratiskt problem att avståndet mellan 
invånarna och de folkvalda idag är för stort, samtidigt som allt färre vill engagera sig som 
politiker. Begreppet demokrati innefattar även möjligheten att andra än politikerna 

påtagligt och löpande kan vara med och påverka samhällsutvecklingen. Att avgöra 
frågor som har stor inverkan på berörda invånare genom att folkomrösta är ett sådant 
alternativ. Folkomröstningsinstrumentet bör, för att inte riskera att urvattnas, användas 

sparsamt och endast tas i anspråk i frågor där konsekvensen av beslutet sträcker sig över 

många mandatperioder och har stor påverkan på invånarna. Frågan om att välja en 
framtida kapacitetsstark kollektivtrafiklösning är en mycket stor sådan fråga där 

relevanta invånare tydligt måste få en chans att göra sina röster hörda. Därför bör en 
folkomröstning genomföras senast i samband med valen 2022. Det är djupt beklagligt att 

de styrande politikerna i både Uppsala kommun och Region Uppsala hanterar oss på ett 
sätt som uttrycker ett oacceptabelt förmynderi. 

Fredrik Ahlstedt (M) och Therez Almerfors (M) anmäler följande särskilda yttrande: 
I Sverige har vi en representativ demokrati, och i komplexa ärenden måste vi lita på att de 
folkvalda politikerna har tillräckligt med kunskap för att ta beslut kring dessa. 

Moderaterna tycker att frågan om kapacitetsstark kollektivtrafik är viktigt och förordar 

BRT istället för spårväg. Däremot anser vi att, trots att det är en hög kostnad kopplad till 
förslagen, att frågan bör beslutas av de demokratiskt valda företrädarna för varje parti. 
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§ 126  

Svar på motion om matleveranser till äldre 
invånare med anledning av coronaviruset från 
Stina Jansson (FI) med flera 

KSN-2020-02120 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Lovisa Johansson (FI), Stina Jansson (FI), och Charlie Strängberg (FI) föreslår i en 

motion väckt 25 maj 2020: att kommunens invånare som har fyllt 70 år får fri tillgång till 
hemtjänstens beställningssystem för matvaruleveranser eller hemkörning av matlådor 

utan biståndsbeslut, att kommunen utökar personalstyrkan för att klara det utökade 
behovet, samt att kostnaderna särredovisas så att kommuncentral ersättning kan utgå 

senast i samband med bokslutet.  

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 24 november 2021 § 333 

• Arbetsutskottets förslag 16 november 2021 § 376 

• Tjänsteskrivelse daterad 1 november 2021 

• Bilaga 1, Motion om matleveranser till äldre invånare med anledning av 
coronaviruset från Stina Jansson (FI) med flera 

• Bilaga 2, Protokollsutdrag från äldrenämnden 21 oktober 2021 

Yrkanden 

Margit Borgström (KD), Mats Dafnäs (L), Eva Christiernin (S), Cecilia Forss (M) och Lalla 

Andersson (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot avslag och finner att 

kommunstyrelsen bifaller kommunstyrelsens förslag. 
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§ 127  

Svar på motion om säkerställande av 
föreningslivets ekonomiska förutsättningar 
från Lovisa Johansson (FI) med flera 

KSN-2020-02122 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Lovisa Johansson (FI), Stina Jansson (FI), och Charlie Strängberg (FI) föreslår i en 

motion väckt 25 maj 2020 att uppdra idrotts-och fritidsnämnden att fortsatt betala ut 
aktivitetsbidrag till föreningar så att de inte blir ekonomiskt lidande på grund av 

minskat antal deltagare, medlemmar eller aktiviteter under 2020 kopplat till 
Coronapandemin, att uppdra kulturnämnden att fortsatt betala ut aktivitetsbidrag till 

föreningar så att de inte blir ekonomiskt lidande på grund av minskat antal deltagare, 

medlemmar eller aktiviteter under 2020 kopplat till Coronapandemin, samt att 

kostnaderna särredovisas så att kommuncentral ersättning kan utgå senast i samband 

med bokslutet. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 24 november 2021, § 334 

• Arbetsutskottets förslag 16 november 2021 § 377 

• Tjänsteskrivelse daterad 18 oktober 2021 

• Bilaga 1, Motion om säkerställande av föreningslivets ekonomiska 

• förutsättningar från Lovisa Johansson (FI) med flera 

• Bilaga 2, Protokollsutdrag från kulturnämnden 27 september 2021 

• Bilaga 3, Protokollsutdrag från idrotts- och fritidsnämnden 27 september 2021 

Yrkanden 

Maria Patel (S), Patrik Hedlund (S) och Arne Sandemo (M) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 



Sida 31 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot avslag och finner att 
kommunstyrelsen bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Särskilda yttranden 
 

Lovisa Johansson (FI) anmäler följande särskilda yttrande: 

Motionerna rörande covid-19 som Feministiskt initiativ inlämnade under våren 2020 
borde ha hanterats i kommunfullmäktige långt tidigare. När det tar två år för en motion 
tills en motion når kommunfullmäktige för debatt och beslut. Feministiskt initiativ ser 
dock positivt på att styret kollat på och övervägt alla covid-relaterade motioner som vi 

inlämnat under våren 2020. 

  

 

  



Sida 32 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 128  

Svar på motion om nödhjälp till 
ensamkommande från Torbjörn Björklund (V) 
och Per-Olof Forsblom (V), och på motion om 
kommunens ansvar för ensamkommande från 
Hanna Victoria Mörck (V) och Per-Olof 
Forsblom (V) 

KSN-2020-03703 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen om nödhjälp till ensamkommande från Torbjörn 

Björklund (V) och Per-Olof Forsblom (V) med föredragningen i ärendet, samt 
2. att besvara motionen om kommunens ansvar för ensamkommande från 

Hanna Victoria Mörck (V) och Per-Olof Forsblom (V) med föredragningen i 
ärendet. 

Sammanfattning 

Torbjörn Björklund (V) och Per-Olof Forsblom (V) föreslår i en motion väckt 14 
december 2020 

• att socialförvaltningen ges i uppdrag att kartlägga gruppens 
nuvarandesituation och möjligheter till förändring och återrapporterar detta 

till socialnämnden, samt 

• att arbetsmarknadsnämnden ges i uppdrag att göra en bedömning om rätt till 

nödhjälp för denna grupp och hur den nödhjälpen skulle kunna utformas, inte 
enbart i pengar men även i form av stöd. 

Hanna Victoria Mörck (V) och Per-Olof Forsblom (V) föreslår i en motion väckt 22 mars 
2021 

• att det tidigare uppdraget till kommunledningskontoret om att kartlägga 

gruppen papperslösa personer för att få ett grepp om antalet individer och 
möjligheter till förändring av deras situation aktiveras, samt 

• att uppdra åt social- och arbetsmarknadsnämnden att upprätta en riktlinje för 

beslut enligt 4 kap. 2 § Socialtjänstlagen. Detta för att säkerställa att 



Sida 33 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

papperslösa i kommunen har ett boende samt mat för dagen. Då motionerna 
behandlar samma ämne hanteras de i samma ärende. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 24 november 2021, § 335 

• Arbetsutskottets förslag 19 oktober 2021 § 334 

• Tjänsteskrivelse daterad 6 oktober 2021 

• Bilaga 1, Motion om nödhjälp till ensamkommande från Torbjörn Björklund (V) 

• och Per-Olof Forsblom (V) 

• Bilaga 2, Motion om kommunens ansvar för ensamkommande från Hanna 

• Victoria Mörck (V) och Per-Olof Forsblom (V) 

• Bilaga 3, Protokollsutdrag från arbetsmarknadsnämnden 27 september 2021 

• Bilaga 4, Protokollsutdrag från socialnämnden 29 september 2021 

Yrkanden 

Viviane Obaid (C), Asal Gohari (S), Mohamad Hassan (L) och Therez Almerfors (M) yrkar 
bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Per-Olof Forsblom (V), Stina Jansson (FI), Hanna Viktoria Mörck (V) och Lovisa 

Johansson (FI) yrkar bifall till motionerna. 

Kent Kumpula (SD) yrkar avslag på motionerna.  

Beslutsgång 

Ordföranden utser kommunstyrelsens förslag till huvudförslag.  

Därefter ställer ordföranden Per-Olof Forsbloms (V) med fleras yrkande om att bifalla 
motionerna mot Kent Kumpulas (SD) yrkande att avslå motionerna. Ordförande finner 

att kommunfullmäktige utser Kent Kumpulas (SD) yrkande till motförslag.  

Slutligen ställer ordföranden kommunstyrelsens förslag mot motförslaget och finner 

att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag.  

Reservationer 

Närvarande ledamöter (V) och närvarande ledamöter (FI) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för Per-Olof Forsbloms (V) med fleras yrkande.  

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Kent Kumpulas 

(SD) yrkande och med följande motivering: 
Alla ska behandlas lika, de som flyr undan krig och förföljelse ska ges skydd om de har 
uppehållstillstånd. Så kallat ”papperslösa” som inte har rätt till uppehälle i Sverige och 

ska inte heller ges ekonomiskt stöd med skattemedel. 



Sida 34 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Särskilt yttrande 

Lovisa Johansson (FI) anmäler följande särskilda yttrande: 
Med grund i de mänskliga rättigheterna och rätten till bostad yrkar Feministiskt initiativ 
bifall till båda motionerna från Vänsterpartiet.   

 

 

  



Sida 35 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 129  

Svar på motion om att granska kommunens 
sparkrav från Tobias Smedberg (V) 

KSN-2021-00545 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen. 

Sammanfattning 

Tobias Smedberg (V) föreslår i en motion väckt 25 januari 2021 att en extern 

utvärdering genomförs av konsekvenserna av de senaste årens effektiviseringskrav på 

kommunal verksamhet. Ett särskilt fokus ska ligga på hur effektiviseringskraven 
påverkat kommunens krisberedskap och agerande under Coronapandemin. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 24 november 2021, § 336 

• Arbetsutskottets förslag 16 november 2021 § 378 

• Tjänsteskrivelse daterad 27 september 2021 

• Bilaga, Motion om att granska kommunens sparkrav från Tobias Smedberg (V) 

Yrkanden 

Ulrik Wärnsberg (S), Fredrik Ahlstedt (M), Rickard Malmström (MP) och Jonas Petersson 
(C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

 

Lalla Andersson (V), Lovisa Johansson (FI) och Alexander von Uckermann (SD) yrkar 
bifall till motionen.  

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Lalla Anderssons (V) med fleras 

yrkande om bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag. 

 

 



Sida 36 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Alexander von 
Uckermann (SD) yrkande och med följande motivering: 
Det finns skäl att ha en extern utredare, så man får en opartisk rapport som alla kan 

känna sig trygga över är saklig och ”ofärgad” i sitt resultat. 

Närvarande ledamöter (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för Lalla Anderssons 

(V) yrkande. 

Särskilt yttrande 

Lovisa Johansson (FI) anmäler följande särskilda yttrande: 
Vi behöver se de långsiktiga konsekvenserna av effektiviseringarna, eller med ett mer 
rättvisande ord, besparingar. Sparkraven kanske inte innebär att vi sparar pengar, utan 

att vi förlorar i det långa loppet. Det är en förlust både ekonomiskt och sett till den sociala 
hållbarheten.  Personal sliter ut sig, för att på för lite resurser, kunna utföra sitt uppdrag 

på ett bra sätt. Feministiskt initiativ anser därtill att det är av vikt att utvärderingen förs 

av en extern part, eftersom det kan ligga i kommunens intresse att det ska framstå som 

att allting funkar prima. Detta skulle kunna leda till en missvisande bild om läget. Med 
bakgrund av detta ställer sig Feministiskt initiativ bakom motionens förslag. 

 

  

 

  



Sida 37 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 130  

Svar på motion om att öka säkerheten för 
cyklister från Lisen Burmeister (SD) 

KSN-2021-00546 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Lisen Burmeister (SD) föreslår i en motion väckt 25 januari 2021 att kommunen för 

dialog med universiteten i Uppsala för att bättre informera om cykelregler i samband 

med terminsstart på ett sådant sätt att det når nya studenter. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 24 november 2021, § 337 

• Arbetsutskottets förslag 26 oktober 2021 § 351 

• Tjänsteskrivelse daterad 8 oktober 2021 

• Bilaga 1, Motion om att öka säkerheten för cyklister från Lisen Burmeister (SD) 

• Bilaga 2, Protokollsutdrag från gatu- och samhällsmiljönämnden 28 september 

• 2021 

Yrkanden 

Rickard Malmström (MP), Therez Almerfors (M), Hilde Klasson (S), Magne Björklund (V), 

Jonas Petersson (C) och Per Eric Rosén (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Kent Kumpula (SD) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Kent Kumpulas (SD) yrkande om 

bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 

förslag. 



Sida 38 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för yrkandet från 
Kent Kumpula (SD) och med följande motivering: 
Vi vill gärna förbättra trafiksäkerheten genom bättre upplysning om lagar och regler 

kring cykeltrafik.  

 

  

 

  



Sida 39 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 131  

Svar på motion om nämndsamarbete för 
möten över generationsgränser från Rigmor 
Stenmark (C) 

KSN-2021-00551 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Rigmor Stenmark (C) föreslår i en motion väckt 25 januari 2021 att kommunstyrelsen 

får i uppdrag att genom samarbete mellan berörda nämnder ordna gemensamma 
aktiviteter för barn och äldre. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 24 november 2021, § 338 

• Arbetsutskottets förslag 26 oktober 2021 § 352 

• Tjänsteskrivelse daterad 7 oktober 2021 

• Bilaga 1, Motion om nämndsamarbete för möten över generationsgränser från 

• Rigmor Stenmark (C) 

• Bilaga 2, Protokollsutdrag från äldrenämnden 23 september 2021 

• Bilaga 3, Protokollsutdrag från utbildningsnämnden 27 september 2021 

Yrkanden 

Cecilia Forss (M), Staffan Yngve (S), Hanna Viktoria Mörck (V) och, Eva Christiernin (S) 

yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Rigmor Stenmark (C), Margit Borgström (KD), Stina Jansson (FI), Linnea Alm (SD), Olle 

Romlin (C), Stefan Hanna (-) och Jonas Segersam (KD) yrkar bifall till motionen.  

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Rigmor Stenmarks (C) med fleras 

yrkande om bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag. 



Sida 40 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (C) och (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för yrkandet 
från Rigmor Stenmark (C) med flera. 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Linnea Alms (SD) 

yrkande och med följande motivering:  

Det är en bra motion som Sverigedemokraterna gärna hade sett fick bifall. 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  

Särskilda yttranden 

Stina Jansson (FI) anmäler följande särskilda yttrande: 
I mars 2021 lyfte Feministiskt Initiativ en interpellation där vi frågade hur kommunen 

arbetade med möten över generationsgränser och efterfrågade ett djupare samarbete 
mellan nämnderna. Vi är glada att se att Centerpartiet har plockat upp de förslagen vi 

lyfte då, och vill därför yrka bifall till motionen. 

Stefan Hanna (-) anmäler följande särskilda yttrande: 

Mycket bra motion som självklart borde bifallas. Det är viktigt att kommunstyrelsen i sitt 
övergripande ansvar för att bereda översiktsplanearbetet samt för mark- och 

exploateringsverksamheten tar ett övergripande ansvar för att säkerställa ett effektivt 
nämndövergripande samarbete. 
 

Fredrik Ahlstedt (M) och Therez Almerfors (M) anmäler följande särskilda yttrande: 

Den ofrivilliga ensamheten bland våra seniorer måste brytas och livskvaliteten ska höjas. 

Uppsala kommun ska i största möjliga mån bidra till en aktiv och meningsfull ålderdom. I 
pandemins efterskede riskerar den psykiska ohälsan att bredas ut ytterligare. Vi delar 

motionärens andemening men menar att detta måste ligga under respektive nämnd. 

Jonas Petersson (C) anmäler följande särskilda yttrande: 

Ensamhet är ett utbrett problem bland äldre som samhället behöver göra mer för att 

bryta. Studier och erfarenheter från flera olika länder har visat att umgänge mellan barn 
och äldre är positivt för såväl de äldres fysiska och psykiska hälsa som för barnens 
inlärning. Detta vill Centerpartiet ta fasta på i Uppsala, varför vi ville bifalla motionen. 

 

 

 

  

 

  



Sida 41 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 132  

Svar på motion om att anställa 
ensamkommande från Hanna Victoria Mörck 
(V) och Per-Olof Forsblom (V) 

KSN-2021-00750 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Hanna Victoria Mörck (V) och Per-Olof Forsblom (V) föreslår i en motion väckt 1 mars 

2021 att Uppsala kommun ska anställa de personer i gruppen papperslösa som har 
genomgången utbildning, som gymnasieutbildning, och som riskerar utvisning om inte 

en anställning hittas inom sex månader efter avslutad gymnasieutbildning, inom 
kommunen i till exempel äldreomsorgen för att ta vara på den utbildning som dessa 

personer genomgått. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 24 november 2021, § 339 

• Arbetsutskottets förslag 16 november 2021 § 379 

• Tjänsteskrivelse daterad 5 oktober 2021 

• Bilaga, Motion om att anställa ensamkommande från Hanna Victoria Mörck (V) 
och Per-Olof Forsblom (V) 

Yrkanden 

Robin Kronvall (M), Eva Moberg (KD), Roger Thelander (SD), Rigmor Stenmark (C), 
Mohamad Hassan (L), Stefan Hanna (-), Margit Borgström (KD), Mattias Kristenson (S), 

Christopher Lagerquist (M), Inga-Lill Sjöblom (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag.  

Per-Olof Forsblom (V) och Lovisa Johansson (FI), Hanna Viktoria Mörck (V) och Ingela 

Ekrelius (V) yrkar bifall till motionen.  



Sida 42 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Per-Olof Forsbloms (V) med fleras 
yrkande om bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (FI) och (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för Per-Olof 
Forsbloms (V) med fleras yrkande.  

Särskilt yttrande 

Lovisa Johansson (FI) anmäler följande särskilda yttrande:  
Feministiskt initiativ ställer sig helhjärtat bakom motionen. De som flyr från krig har rätt 

till skydd, oavsett om en kommit in på arbetsmarknaden eller inte. Utifrån lagen och 
nationell politik behöver vi dock hantera rådande omständigheter.   

Ensamkommande har haft det tufft och det är svårt att ta sig in på arbetsmarknaden. Att 
inte få anställning kan leda till utvisning till världens farligaste länder. Det är en svår 

match att inom ett halvår efter avslutade gymnasiestudier få fast anställning, inte minst 
för den som inte etablerat ett kontaktnät som kan leda till arbete i Sverige. Utöver det har 

vi sett att företag utnyttjar att ensamkommande desperat behöver arbete. Om 
kommunen är den som anställer kan vi ha bättre kontroll över att saker sker på rätt sätt.  

Dessutom bör vi ta tillvara på det fantastiska ensamkommande har att bidra med. Det 

handlar exempelvis om personer som utbildat sig inom vård och omsorg och som nu är 
redo att bidra.  

Att anställa ensamkommande inom kommunen är ett mycket bra förslag som 
Feministiskt initiativ skulle ha motionerat om, om inte Vänsterpartiet redan hade gjort 

det.    

 

  

 

  



Sida 43 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 133  

Svar på motion om att göra Fyrishov till en 
alkoholfri zon från Knut Godskesen (-) 

KSN-2021-00753 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Knut Godskesen (-) föreslår i en motion väckt 1 mars 2021 att göra Fyrishov till en 

alkoholfri zon, och att utöka dryckesutbudet på Fyrishov med alkoholfria drycker 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 24 november 2021, § 340 

• Arbetsutskottets förslag 16 november 2021 § 380 

• Tjänsteskrivelse daterad 27 september 2021 

• Bilaga, Motion om att göra Fyrishov till en alkoholfri zon från  
Knut Godskesen (-) 

Yrkanden 

Madeleine Andersson (M), Loa Mothata (S) och Anders A Aronsson (L) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag.  

Knut Godskesen (-) yrkar bifall till motionen.  

Beslutsgång 

Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag mot Knut Godskesens (-) yrkande om 
bifall till motionen.  

Votering begärs och verkställs.  

Bifall till kommunstyrelsens förslag röstar JA, bifall till motionen röstar NEJ. 

Med 77 ja-röster, 2 nej-röster och 2 som avstår finner ordförande att 

kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag.  



Sida 44 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Detaljerat resultat votering 

Ja-röst avger: 
Erik Pelling (S), Patrik Hedlund (S), Eva Christiernin (S), Erik Dagnesjö (S), Asal Gohari 
(S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga–Lill Sjöblom (S), Klas–Herman Lundgren (S), Agneta Gille 

(S), Carl Lindberg (S), Hilde Klasson (S), Mattias Kristenson (S), Loa Mothata (S), Agneta 

Erikson (S), Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), Christopher Lagerqvist (M), 
Magnus Åkerman (M), Cecilia Forss (M), Madeleine Andersson (M), Carolina Bringborn 
(M), Anna–Karin Westerlund (M), Robin Kronvall (M), Fredrik Hultman (M), Hanna 

Victoria Mörck (V), Ingela Ekrelius (V), Magne Björklund (V), Lalla Andersson (V), Stefan 
Hanna (–), Rigmor Stenmark (C), Mattias Johansson (C), Olle Romlin (C), Jonas 
Petersson (C), Diana Zadius (C), Mats Åhlund (C), Viviane Obaid (C), Mohamad Hassan 
(L), Peter Nordgren (L), Angelique Prinz Blix (L), Eva Edwardsson (L), Anders A. Aronsson 

(L), Amanda Kanange (L), Mats Dafnäs (L), Oscar Matti (L), Linnea Alm (SD), Anders 

Sehlin (SD), Roger Thelander (SD), Jonas Segersam (KD), Leif Boström (KD), Margit 
Borgström (KD), Christian Hermanson (KD), Eva Moberg (KD), Evelina Solem (KD), 
Rickard Malmström (MP), Lars Friberg (MP), Helena Nordström Källström (MP), Per Eric 

Rosén (MP), Staffan Yngve (S), Bedo Kaplan (S), Peder Granath (S), Maria Patel (S), Bertil 

Brunn (S), Kerstin Westman (S), Karin de Afonseca (S), Gunnar Hedberg (M), Roine 
Thunberg (M), Inger Söderberg (M), Vivianne Eriksson (M), Anette Fischer (V), Per–Olof 

Forsblom (V), Andrea Karnekvist (V), Daniel Rogozinski (V), Alexander von Uckermann 
(SD), Simon Pettersson (SD), Kent Kumpula (SD), Klara Ellström (MP), Bengt Fladvad 
(MP) 

Nej-röst avger: 

Lovisa Johansson (FI), Knut Godskesen (-) 

Avstår gör: 

Therese Rhann (-), Stina Jansson (FI) 

Reservation 

Knut Godskesen (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  

 

 

  



Sida 45 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 134  

Svar på motion om flyktingmottagande i 
Uppsala från Therese Rhann (-) 

KSN-2021-00758 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionens första och andra att-sats med föredragningen i ärendet, 

samt 
2. att avslå motionens tredje att-sats. 

Sammanfattning 

Therese Rhann (-) föreslår i en motion väckt 9 februari 2021 att kommunfullmäktige  

• uppdrar åt de berörda nämnderna att i) utreda vilka kostnader Uppsala 

kommun haft för flyktingmottagandet från 2015 och framåt samt  
ii) redovisa i vilken grad dessa kostnader har täckts av de särskilda 
statsbidragen som lämnats till Uppsala kommun under den nämnda perioden, 

• kräver att staten ska ge full täckning för de kostnader som Uppsala kommun 

haft för flyktingmottagandet sedan 2015 och kommer att ha för fortsatt 
flyktingmottagande framöver, samt  

• förklarar att Uppsala kommun vägrar att ta emot fler flyktingar om staten inte 

ger sådan kostnadstäckning. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 24 november 2021, § 341 

• Arbetsutskottets förslag 16 november 2021 § 381 

• Tjänsteskrivelse daterad 12 oktober 2021 

• Bilaga, Motion om flyktingmottagande i Uppsala från Therese Rhann (-) 

Yrkanden  

Magne Björklund (V), Fredrik Ahlstedt (M), Lovisa Johansson (FI), Klas-Herman 

Lundgren (S), Mohamad Hassan (L) och Diana Zadius (C) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag.  

Therese Rhann (-), Stefan Hanna (-), och Alexander von Uckermann (SD) yrkar bifall till 
motionen. 



Sida 46 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Beslutsgång 

Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag mot Therese Rhanns (-) med fleras 
yrkande om bifall till motionen.  

Votering begärs och genomförs. 

Bifall till kommunstyrelsens förslag röstar JA, bifall till motionen röstar NEJ. 

Med 72 ja-röster och 9 nej-röster finner ordförande att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag.  

Detaljerat resultat votering 

Ja-röst avger: 
Erik Pelling (S), Patrik Hedlund (S), Eva Christiernin (S), Erik Dagnesjö (S), Asal Gohari 

(S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga–Lill Sjöblom (S), Agneta Gille (S), Carl Lindberg (S), Hilde 

Klasson (S), Mattias Kristenson (S), Loa Mothata (S), Agneta Erikson (S), Fredrik Ahlstedt 

(M), Therez Almerfors (M), Christopher Lagerqvist (M), Magnus Åkerman (M), Cecilia 
Forss (M), Markus Lagerquist (M), Madeleine Andersson (M), Anna–Karin Westerlund 

(M), Fredrik Hultman (M), Hanna Victoria Mörck (V), Ingela Ekrelius (V), Magne Björklund 
(V), Lalla Andersson (V), Rigmor Stenmark (C), Mattias Johansson (C), Olle Romlin (C), 

Jonas Petersson (C), Diana Zadius (C), Mats Åhlund (C), Viviane Obaid (C), Mohamad 
Hassan (L), Peter Nordgren (L), Angelique Prinz Blix (L), Eva Edwardsson (L), Anders A. 
Aronsson (L), Amanda Kanange (L), Mats Dafnäs (L), Oscar Matti (L), Rickard Malmström 

(MP), Lars Friberg (MP), Helena Nordström Källström (MP), Per Eric Rosén (MP), Stina 

Jansson (FI), Lovisa Johansson (FI), Bedo Kaplan (S), Kia Solid (S), Peder Granath (S), 

Maria Patel (S), Bertil Brunn (S), Martin Viredius (S), Kerstin Westman (S), Karin de 
Afonseca (S), Gunnar Hedberg (M), Roine Thunberg (M), Inger Söderberg (M), Arne 

Sandemo (M), Vivianne Eriksson (M), Anette Fischer (V), Per–Olof Forsblom (V), Andrea 
Karnekvist (V), Daniel Rogozinski (V), Klara Ellström (MP), Bengt Fladvad (MP) 

Nej-röst avger: 

Therese Rhann (-), Stefan Hanna (–), Linnea Alm (SD), Anders Sehlin (SD), Roger 
Thelander (SD), Jonas Segersam (KD), Leif Boström (KD), Margit Borgström (KD), 
Christian Hermanson (KD), Eva Moberg (KD), Evelina Solem (KD), Knut Godskesen (-), 
Alexander von Uckermann (SD), Simon Pettersson (SD), Kent Kumpula (SD) 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Alexander von 

Uckermanns (SD) yrkande och med följande motivering: 

Uppsala kommun måste kunna hålla två bollar i luften samtidigt, det handlar inte om att 

stoppa exakt alla former av flyktingmottagande. Med tanke på de enorma kostnader 
som lämpas över på kommunerna i nuvarande flyktingpolitik och så skev som 
flyktingpolitiken har varit i Sverige de senaste årtiondena, så borde kommunen kräva full 



Sida 47 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

ekonomisk ersättning från staten i sådant som staten beslutat om, helt över huvudet på 
kommunerna. 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  

Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (-) anmäler följande särskilda yttrande: 

Motionens intention är helt i linje med vad jag vid flera tillfällen fört fram inom Uppsala 
kommun och i kommunstyrelsen. Eftersom det är staten, Sveriges riksdag, som ansvarar 

för landets migrationspolitik är det inte rimligt att rikspolitikerna slipper ta långvarigt 
ansvar för sin förda politik. Att tolka motionen som en hemsk människosyn och ovilja att 

stötta flyktingar är dålig politisk idioti. Min tolkning av motionen är att den med all rätt 
anser att de demokratiska församlingar som fattar liknande beslut också får ta ansvar 

för sina beslut. 

Migrationspolitiken som förts sedan 2011 har haft stor negativ påverkan på väldigt 

många kommuner runt om i Sverige, inklusive Uppsala kommun. Vi vet idag att många 

som inte invandrat som självförsörjande har mycket längre perioder av bidragsberoende 

än vad staten finansierar. Den förda migrationspolitiken har varit och är fortfarande 
oansvarig. Kloka kommuner som förstår vilka de företräder måste tydligt markera mot 

riksdagen att vi inte accepterar liknande destruktiva ordningar. Inte minst viktigt är det 
att stå upp för en rimligare migrationspolitik för att värna om en god ekonomisk 

hushållning och möjligheten att bygga ett rimligt tryggt lokalsamhälle.  

I ljuset av alla ukrainska flyktingar som nu kommer till Sverige, inklusive Uppsala, är det 
viktigt att tydligt kräva rimliga spelregler. Spelregler som ger rimliga förutsättningar att 
säkra bästa möjliga stöd till de nya invånare som nu anländer som flyktingar. Invånare 

som mycket sannolikt blir kvar i landet mycket längre än de tre år som EU-direktivet 
omfattar. Det kommer att ta mycket längre tid för det Ukrainska folket att återuppbygga 

all infrastruktur som Putins anhang förstört.  

Nu krävs bland annat att riksdagen skyndsamt stöttar kommuner med rimliga 
undantagsregler t ex kopplat till hur länge tillfälliga bygglov kan få tillämpas. Riksdagen 
måste också skyndsamt komplettera EU-direktivet med finansiering av extra insatser för 

SFI samt praktiska snabba vuxenutbildningar som gör flyktingarna snabbt 
anställningsbara. 

Lovisa Johanson (FI) anmäler följande särskilda yttrande: 
I motionen föreslås att kommunen ska ”förklara att Uppsala kommun vägrar ta emot fler 
flyktingar om inte staten ger kostnadstäckning”. Fast att det går emot vår lagliga 
skyldighet. För Feministiskt initiativ är det en självklarhet att välkomna flyktingar till 

Uppsala. Välkommen hit, välkommen hem. Och det säger vi med värme, inte bara av 
plikt. 

 

  



Sida 48 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 135  

Svar på motion om Jällaskolans 
attraktionskraft från Therez Almerfors (M), 
Jonas Petersson (C) och Jonas Segersam (KD) 

KSN-2021-00759 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionen. 

Deltar ej i beslut 

Stina Jansson (FI) anmäler jäv och deltar inte i överläggning och beslut.   

Sammanfattning 

Therez Almerfors (M), Jonas Petersson (C) och Jonas Segersam (KD) föreslår i en 
motion väckt 1 mars 2021 att öka andelen konventionell odling på Jälla för att 

garantera bättre produktion och elevernas attraktionskraft på arbetsmarknaden. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 24 november, § 342 

• Arbetsutskottets förslag 26 oktober 2021 § 353 

• Tjänsteskrivelse daterad 7 oktober 2021 

• Bilaga 1, Motion om Jällaskolans attraktionskraft från Therez Almerfors (M), 

• Jonas Petersson (C) och Jonas Segersam (KD) 

• Bilaga 2, Protokollsutdrag från utbildningsnämnden 27 september 2021 

Yrkanden 

Helena Nordström Källström (MP), Ulrik Wärnsberg (S), Lalla Andersson (V) yrkar bifall 
till kommunstyrelsens förslag. 

Therez Almerfors (M), Jonas Petersson (C), Stefan Hanna (-), Jonas Segersam (KD), 
Linnea Alm (SD), Christian Hermanson (KD) och Lovisa Johansson (FI) yrkar bifall till 

motionen. 



Sida 49 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Therez Almerfors (M) med fleras 
yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag.  

Reservationer 

Närvarande ledamöter (M), (C), (KD) och (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för 

Therez Almerfors (M) med fleras yrkande.  

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Linnea Alms (SD) 
yrkande och med följande motivering: 

Bifall till motionen, det är bara till fördel för eleverna att ha en mångsidig utbildning med 

både konventionell och ekologisk drift.  

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  

Särskilt yttrande 

Stefan Hanna (-) anmäler följande särskilda yttrande: 

Av många skäl, inte minst civilförsvarskäl, ska Jälla erbjuda en rimlig andel av 

jordbruksutbildningen kopplat till konventionell odling parallellt med ekologiskt jordbruk 

på Jälla yrkesgymnasium. Att bevara kunskaper om konventionellt jordbruk har bland 
annat stor betydelse i händelse av att den lokala produktionsförmågan kraftigt behöver 
öka vid en krissituation. Skolan måste säkerställa att elevernas attraktionskraft på 

arbetsmarknaden är så hög som möjligt. Det gör goda kunskaper om båda 
jordbruksformerna viktiga. 

 

 

  

 

  



Sida 50 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 136  

Svar på motion om att införa 
krångelombudsperson i Uppsala från Jonas 
Petersson (C) 

KSN-2021-01667 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionen.  

Sammanfattning 

Jonas Petersson (C) föreslår i en motion väckt 31 maj 2021 att Uppsala kommun ska 

införa en krångelombudsperson som har till uppdrag att identifiera och kartlägga 
krångel i kommunens verksamheter och ge politik och förvaltningen konstruktiva 

inspel kring hur detta kan minskas, samt vara tillgänglig för invånare och företagare i 
Uppsala kommun som upplevt onödigt krångel i sina kontakter med kommunen, samt 

att krångelombudspersonen till kommunstyrelsen i en årsrapport redovisar krångel 

och förbättringsförslag, likt Uppsala kommuns äldreombudsmans årsrapport till 

äldrenämnden. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 24 november 2021, § 344 

• Arbetsutskottets förslag 16 november 2021 § 382 

• Tjänsteskrivelse daterad 23 september 2021 

• Bilaga, Motion om att införa krångelombudsperson i Uppsala från Jonas 
Petersson (C) 

Yrkanden 

Stefan Hanna (-) och Eva Christiernin (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Jonas Petersson (C), Therez Almerfors (M) och Jonas Segersam (KD) yrkar bifall till 

motionen. 



Sida 51 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Jonas Peterssons (C) med fleras 
yrkande om bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (C) och (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Jonas 
Peterssons (C) med fleras yrkande. 

Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (-) anmäler följande särskilda yttrande: 
Kommunen behöver kraftigt skära ner på administration och fokusera den kommunala 

verksamheten på kärnverksamheten. Det finns gott om krångel som med fördel helt kan 
avvecklas. Jag anser att uppdraget som ”krångelombudsman” bland annat ingår i rollen 

som kommunens politiska företrädare. Det uppdraget har med andra ord långt fler än de 

över 81 av Uppsala kommuns politiker som tillhör Uppsala kommunfullmäktige, det 

räcker. Det råder samtidigt ingen tvekan om att det finns gott om kända krångel som 
dessa 81+ politiker med fördel i nämnder och styrelser kan arbeta med att avveckla. 

Jonas Petersson anmäler följande särskilda yttrande: 
Uppsalas företagsklimat blir allt sämre enligt Svenskt Näringslivs årliga undersökningar. 
En av de viktigaste orsakerna till Uppsalas dåliga resultat är att många företag upplever 

att kommunorganisationen brister i bemötande och att kommunen är svår och krånglig 

att ha att göra med. För att identifiera och kartlägga krånglet vill Centerpartiet införa en 

krångelombudsman och bifalla motionen. 

 

  

 

  



Sida 52 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 137  

Svar på motion om att förbereda Uppsala 
kommuns planarbete för differentiering av 
strandskyddet från Mattias Johansson (C) 

KSN-2021-00752 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Mattias Johansson (C) föreslår i en motion väckt 1 mars 2021 att Uppsala kommun 

skyndsamt inleder en process för att –utifrån strandskyddsutredningens föreslagna 
författningsändringar –identifiera landsbygdsområden där strandskyddet kan 

upphävas i strandnära områden, samt att en redovisning av dessa landsbygdsområden 
inkluderas i arbetet med ny översiktsplan för Uppsala kommun. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 15 december 2021, § 374 

• Arbetsutskottets förslag 23 november 2021 § 392 

• Tjänsteskrivelse daterad 16 november 2021 

• Bilaga 1, Motion om att förbereda Uppsala kommuns planarbete för 
differentiering av strandskyddet från Mattias Johansson (C) 

• Bilaga 2, Protokollsutdrag från plan- och byggnadsnämnden 28 oktober 2021 

Yrkanden 

Anders A Aronsson (L), Klara Ellström (MP), Lovisa Johansson (FI), Patrik Hedlund (S) 
och Anette Fischer (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Mattias Johansson (C), Therez Almerfors (M), Christian Hermansson (KD), Kent 
Kumpula (SD) och Jonas Petersson (C) yrkar bifall till motionen.  

Beslutsgång 

Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag mot Mattias Johanssons (C) med fleras 
yrkande att bifalla motionen. 



Sida 53 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Votering begärs och genomförs. 

Bifall till kommunstyrelsens förslag röstar JA, bifall till motionen röstar NEJ.  

Med 45 ja-röster, 34 nej-röster och 2 som avstår finner ordföranden att 
kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag.  

Detaljerat resultat votering 

Ja-röster avger: 
Erik Pelling (S), Patrik Hedlund (S), Eva Christiernin (S), Erik Dagnesjö (S), Asal Gohari 
(S), Ulrik Wärnsberg (S), Inga–Lill Sjöblom (S), Klas–Herman Lundgren (S), Agneta Gille 

(S), Carl Lindberg (S), Hilde Klasson (S), Mattias Kristenson (S), Loa Mothata (S), Agneta 
Erikson (S), Hanna Victoria Mörck (V), Ingela Ekrelius (V), Lalla Andersson (V), Mohamad 
Hassan (L), Peter Nordgren (L), Eva Edwardsson (L), Anders A. Aronsson (L), Amanda 

Kanange (L), Mats Dafnäs (L), Oscar Matti (L), Rickard Malmström (MP), Lars Friberg 
(MP), Charles Pylad (MP), Per Eric Rosén (MP), Stina Jansson (FI), Lovisa Johansson (FI), 

Staffan Yngve (S), Bedo Kaplan (S), Peder Granath (S), Maria Patel (S), Bertil Brunn (S), 

Kerstin Westman (S), Karin de Afonseca (S), Anette Fischer (V), Per–Olof Forsblom (V), 

Andrea Karnekvist (V), Artemis Lumarker (V), Daniel Rogozinski (V), Anders Wallin (L), 
Johan Edstav (MP), Klara Ellström (MP),  

Nej-röster avger: 

Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), Christopher Lagerqvist (M), Magnus 

Åkerman (M), Cecilia Forss (M), Madeleine Andersson (M), Carolina Bringborn (M), 

Anna–Karin Westerlund (M), Robin Kronvall (M), Fredrik Hultman (M), Rigmor Stenmark 
(C), Mattias Johansson (C), Olle Romlin (C), Jonas Petersson (C), Diana Zadius (C), Mats 
Åhlund (C), Viviane Obaid (C), Linnea Alm (SD), Anders Sehlin (SD), Roger Thelander 

(SD), Jonas Segersam (KD), Leif Boström (KD), Margit Borgström (KD), Christian 
Hermanson (KD), Eva Moberg (KD), Evelina Solem (KD), Gunnar Hedberg (M), Roine 

Thunberg (M), Inger Söderberg (M), Vivianne Eriksson (M), Knut Godskesen (-), 
Alexander von Uckermann (SD), Simon Pettersson (SD), Kent Kumpula (SD) 

Avstår gör: 
Therese Rhann (-), Stefan Hanna (-) 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Kent Kumpulas 
(SD med fleras yrkande och med följande motivering: 

Det finns många gånger finns bra skäl till att differentiera strandskyddet. Det är skillnad 

på att skydda strandnära områden i högexploaterade områden, och på att skydda 

strandnära områden i områden med lägre exploateringstryck. Man behöver inte vara så 
stelbent att exakt alla stränder ska skyddas mot exploatering lika hårt som stränderna i 
Stockholms skärgård.   



Sida 54 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Närvarade ledamöter (M), (C) och (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Mattias 
Johanssons (C) med fleras yrkande.  

Särskilt yttrande 

Lovisa Johansson (FI) anmäler följande särskilda yttrande: 

Strandskyddet syftar till att långsiktigt trygga förutsättningarna för allemansrättslig 

tillgång till strandområden och att bevara goda livsvillkor för djur- och växtlivet på land 

och i vatten. Utöver att syftet värna miljön, är det viktigt att bevara stränderna som del av 
vårt gemensamma i stor utsträckning. Där kan människor i alla åldrar ha roligt, röra sig 
och ta det lugnt. Detta bör kommunen främja, inte motverka. Feministiskt initiativ yrkar 
avslag till motionen.    

 

  

 

  



Sida 55 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 138  

Svar på motion om en plan mot hemlöshet i 
Uppsala kommun från Hanna Victoria Mörck 
(V) Per-Olof Forsblom (V) 

KSN-2021-01293 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att motionen besvaras med föredragning i ärendet. 

Sammanfattning 

Hanna Victoria Mörck (V) och Per-Olof Forsblom (V) föreslår i en motion väckt den 21 

april 2021 att kommunen inleder ett arbete med en ny samlad plan mot hemlöshet. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 15 december 2021 § 377 

• Arbetsutskottets förslag 23 november 2021 § 394 

• Tjänsteskrivelse daterad 3 september 2021 

• Bilaga, motion om en plan mot hemlöshet i Uppsala kommun från Hanna 

Victoria Mörck (V) och Per-Olof Forsblom (V 

Yrkanden 

Eva Moberg (KD), Asal Gohari (S), Viviane Obaid (C) och Cecilia Forss (M) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag. 

Hanna Viktoria Mörck (V) och Per- Olof Forsblom (V) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Hanna Viktoria Mörcks (V) med 
fleras yrkande att bifalla motionen och finner att kommunfullmäktige bifaller 

kommunstyrelsens förslag. 

 



Sida 56 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för Hanna Viktoria 
Mörcks (V) med fleras yrkande. 

 

  

 

  



Sida 57 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 139  

Svar på motion om att återkommunalisera 
vuxenutbildningen från Torbjörn Björlund (V) 
och Tobias Smedberg (V) 

KSN-2021-00924 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Torbjörn Björlund (V) och Tobias Smedberg (V) föreslår i en motion väckt 22 mars 2021 

att arbetsmarknadsnämnden ges i uppdrag att snarast möjligt inleda en 
återkommunalisering av kommunens vuxenutbildning. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 24 november 2021, § 343 

• Arbetsutskottets förslag 19 oktober 2021 § 335 

• Tjänsteskrivelse daterad 6 oktober 2021 

• Bilaga 1, Motion om att återkommunalisera vuxenutbildningen från Torbjörn 

• Björlund (V) och Tobias Smedberg (V) 

• Bilaga 2, Protokollsutdrag från arbetsmarknadsnämnden 27 september 2021 

Yrkanden 

Mohamad Hassan (L), Robin Kronvall (M), Mattias Johansson (C), Klas-Herman 
Lundgren (S), Stefan Hanna (-), Roger Thelander (SD), Jonas Segersam (KD) och Fredrik 

Ahlstedt (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Tobias Smedberg (V) och Stina Jansson (FI) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Tobias Smedbergs (V) med fleras 

yrkande om bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag.  



Sida 58 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för Tobias Smedbergs 
(V) med fleras yrkande.  

Särskilt yttrande 

Stefan Hanna (-) anmäler följande särskilda yttrande: 

Vad gäller vuxenutbildningen ska kommunen i huvudsak säkerställa god förmåga att på 
utbildningsmarknaden upphandla efterfrågade tjänster samt säkerställa rimliga 

vitesupplägg om leverantörerna inte levererar med rimlig och överenskommen kvalité. 
Vänsterpartiets vurm för att alla tjänster ska utföras av kommunal personal är 

kostnadsdrivande och ineffektivt. Som sagt, det viktiga är att uppmuntra flexibla och 
kvalificerade leverantörer på marknaden samtidigt som vi måste säkerställa kraftfulla 

sanktioner om de inte levererar enligt överenskomna kvalitéts mått. 

 

  

 

  



Sida 59 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 140  

Svar på motion om att införa en 
trygghetskarta från David Perez (SD) 

KSN-2021-00754 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

David Perez (SD) föreslår i en motion väckt 1 mars 2021 att kommunen inför en 

trygghetskarta på sin hemsida. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 15 december 2021 § 375 

• Arbetsutskottets förslag 30 november 2021 § 405 

• Tjänsteskrivelse daterad 12 november 2021 

• Bilaga, Motion om att införa en trygghetskarta från David Perez (SD 

Yrkanden 

Erik Pelling (S) och Therez Almerfors (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

David Perez (SD) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot David Perez (SD) yrkande om bifall 

till motionen och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag.  

Reservationer 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för David Perez (SD) 

yrkande och med följande motivering: 

Uppsala kommun kan med fördel ta lärdom av andra kommuner som redan har de 
trygghetsfunktioner som David Perez föreslår i sin motion. En trygghetskarta där 
kommuninvånare kan ta del av inrapporterade otrygga områden och händelser är något 
eftersträvansvärt. 



Sida 60 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 141  

Svar på motion om att utveckla Skyttorp från 
Tobias Smedberg (V) med flera 

KSN-2021-00755 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med hänvisning till föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Tobias Smedberg (V), Magne Björklund (V) och Ingela Ekrelius (V) föreslår i en motion 

väckt 1 mars 2021 att kommunen påbörjar ett planarbete för att utveckla Skyttorp (i 

samråd med nuvarande markägare). 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 15 december 2021 § 376 

• Arbetsutskottets förslag 23 november 2021 § 393 

• Tjänsteskrivelse daterad 1 november 2021 

• Bilaga 1, Kartbild över Skyttorp och aktuella lägen 

• Bilaga 2, Motion om att utveckla Skyttorp från Tobias Smedberg (V) med flera 

Yrkanden 

Erik Pelling (S), Anders A Aronsson (L) och Therez Almerfors (M) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag.  

Tobias Smedberg (V), Olle Romlin (C), Jonas Segersam (KD), Alexander von Uckermann 
(SD), Lovisa Johansson (FI) och Stefan Hanna (-) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Tobias Smedberg (V) med fleras 

yrkande om bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige bifaller 

kommunstyrelsens förslag.  



Sida 61 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för Tobias Smedbergs 
(V) med fleras yrkande. 

Närvarande ledamöter (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Jonas Segersams 

(KD) med fleras yrkande och med följande motivering: 

Vänsterpartiet har ett utmärkt förslag att utveckla Skyttorp, helt i linje med den motion 

som KD har lagt om att utveckla planer för Uppsalas kringorter. Svaret på motionen talar 
om att det finns förorenad mark, men det är ju något man får identifiera i en sådan plan – 
hela Skyttorp är ju inte förorenat. Nu är det positivt att kommunen äntligen tar fram 
tomter för bebyggelse på sin mark i Skyttorp, men det är ett initiativ från kommunen som 

markägare. Kommunen som planläggare behöver fortfarande ta ett ansvar för Skyttorps 

utveckling. Vi yrkade därför bifall till motionen. 

Närvarande ledamöter (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för Olle Romlins (C) 

med fleras yrkande och med följande motivering: 
Centerpartiet har länge påtalat vikten av att utveckla Skyttorp som med sitt läge och sina 

befintliga goda järnvägsförbindelser har stor potential. I svaret på motionen hänvisas till 

de existerande byggnationsplanerna som om de skulle vara tillräckliga. Efter åtta år av 
vänsterstyre kan de planerna bara beskrivas som för lite och för sent. Ett stenkast norrut, 
på andra sidan kommungränsen i Tierp, har utbyggnad och utveckling av mindre orter 

däremot länge varit en realitet. I sin budget för 2022 anslår även Centerpartiet en miljon 

kronor för att öka planberedskapen för egna hem och småhus, de mest efterfrågade 

bostadstyperna, i utkanten av centralorten, i mindre orter och på landsbygden.  

Centerpartiet är ett parti för hela Uppsala kommun och därför reserverade vi oss till 

förmån för motionen. 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Alexander von 

Uckermanns (SD) yrkande och med följande motivering: 
Skyttorp har behov av att utvecklas och kommunen behöver mer bostäder. Hela 

kommunen ska leva, inte bara den centrala staden.  

 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande.  

Särskilda yttranden 

Stefan Hanna (-) anmäler följande särskilda yttrande: 
En ambitiös utbyggnad av några av våra kransorter, längs befintliga kollektivtrafikstråk, 
är en bättre väg att gå än att satsa på Uppsalapaketets kraftiga exploatering av Uppsala 

södra stad.  

Jag anser att kommunen ska ta fram en ny fördjupad översiktsplan för sydöstra Uppsala 
stad och addera fler kransorter till listan av orter som får en fördjupad översiktsplan. 

Förutom befintliga planer för Storvreta, Gunsta med flera kransorter behöver kommunen 



Sida 62 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

genom fördjupade översiktsplaner för Vattholma, Skyttorp, Järlåsa, Vänge, Björklinge 
och Bälinge ge vägledning till utvecklingen av dessa orter. 

Genom att utveckla hela Uppsala kommun klokt finns under lång tid framöver inget 
behov av den planerade spårvägslösningen eller den extrema bebyggelsen i Sydöstra 

staden. Skyttorp är en av våra mest intressanta utvecklingsbara kransorter. Kransorten 

ligger mycket strategiskt vid Ostkustbanan och har mycket god befintlig 

spårinfrastruktur som medger snabb kommunikation till Uppsala, Arlanda och 
Stockholm.  

Istället för en extremt dyr, omodern och miljöpåverkande spårvägslösning är det under 
de kommande 20 åren betydligt klokare att investera i att förstärka ovan angivna 

kransorter för att senare, om behovet finns, investera i modern och mer kostnadseffektiv 

kapacitetsstark kollektivtrafik i delar av Uppsala stad. Under lång tid framöver räcker det 
med moderna bussystem för att möta behov av stärkt kollektivtrafik i Uppsala kommun. 

 

  

 

  



Sida 63 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 142  

Svar på motion om Kyrkbyar och 
landsbygdsutveckling från Jonas Segersam 
(KD) 

KSN-2021-01299 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionens första och andra att-sats, samt  
2. att bifalla motionens tredje att-sats. 

Sammanfattning 

Jonas Segersam (KD) föreslår i en motion väckt 26 april 2021: 

1. att uppdra till kommunstyrelsen att genomföra en utredning som innehåller en 

inventering med status för Uppsala kommuns 36 socknar, och hur respektive 
sockencentrum skulle kunna utvecklas som egna orter, 

2.  att i de fall det finns underlag och efterfrågan för en utveckling gå vidare med att 

ge plan-och byggnadsnämnden planuppdrag att ta fram konkreta detaljplaner 

eller i förekommande fall besluta om fördjupade översiktsplaner, samt 

3. att på större orter på landsbygden uppdatera fördjupade översiktsplaner eller 
planprogram för en utveckling av dessa orter. Det gäller särskilt orter som likt 

Storvreta, Järlåsa och Vattholma har goda kommunikationsmöjligheter (i de fall 
inte sådana planer redan finns som för Storvretas del). 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 15 december 2021 § 378 

• Arbetsutskottets förslag 23 november 2021 § 395 

• Tjänsteskrivelse daterad 29oktober 2021 

• Bilaga 1, motion om kyrkbyar och landsbygdsutveckling 

Yrkanden 

Ulrik Wärnsberg (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Jonas Segersam (KD) och Jonas Petersson (C) yrkar bifall till motionen. 



Sida 64 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Therez Almerfors (M) yrkar att motionens första och andra att-satser ska anses 
besvarade. 

Beslutsgång 

Ordföranden utser kommunstyrelsens förslag till huvudförslag. 

Därefter ställer ordföranden Jonas Segersams (KD) med fleras yrkande om bifall till 

motionen mot Therez Almerfors (M) yrkande om att motionens första och andra att-
satser ska besvaras. Ordföranden finner att kommunfullmäktige utser Jonas 

Segersams (KD) med fleras yrkande som motförslag.  

Slutligen ställer ordföranden kommunstyrelsens förslag mot motförslaget och finner 
att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag.  

Reservationer 

Närvarande ledamöter (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Jonas Segersams 

(KD) med fleras yrkande. 

Närvarande ledamöter (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för Therez Almerfors 
(M) yrkande. 

Närvarande ledamöter (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för Jonas Peterssons 

(C) med fleras yrkande och med följande motivering: 
Centerpartiet ställer sig positivt till motionens intention att utreda 

utvecklingsmöjligheterna i hela kommunen. Olika samhällen och socknar har olika 

förutsättningar och att klargöra hur dessa ser ut är ett viktigt verktyg för att kunna utföra 

de bäst lämpade satsningarna. I en sådan analys bör inte sockencentra försummas. Vi i 
Centerpartiet vill värna kommunens kransorter och småorter varför ingen väg för att de 

ska kunna nå sin fulla potential ska lämnas oprövad. 

Centerpartiet ställde sig följaktligen bakom motionen. 

Stefan Hanna (-) reserverar sig mot beslutet. 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet.  

 

  

 

  



Sida 65 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 143  

Svar på motion om kulturbank från Artemis 
Lumarker (V) 

KSN-2021-01835 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Artemis Lumarker (V) föreslår i en motion väckt 14 juni 2021 att Uppsala kommun i 

enlighet med motionens intentioner startar en kulturbank som ett pilotprojekt i två år 

för att därefter utvärdera kulturbanken och överlåta beslut till kulturnämnden om 
verksamheten ska fortgå inom ordinarie verksamhet, samt att beslutet arbetas in i 

kommunfullmäktiges budget för nästkommande år. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 15 december 2021 § 379 

• Arbetsutskottets förslag 23 november 2021 § 395 

• Tjänsteskrivelse daterad 16 november 2021 

• Bilaga 1, Motion om kulturbank från Artemis Lumarker (V) 

• Bilaga 2, Protokollsutdrag från kulturnämnden 28 oktober 2021 

Yrkanden 

Rickard Malmström (MP) och Patrik Hedlund (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens 

förslag.  

Artemis Lumarker (V) och Lovisa Johansson (FI) yrkar bifall till motionen.  

Simon Pettersson (SD) och Leif Boström (KD) yrkar avslag på motionen.  

Beslutsgång 

Ordföranden utser kommunstyrelsens förslag till huvudförslag. 

Därefter ställer ordföranden Artemis Lumarkers (V) med fleras yrkande om bifall till 
motionen mot Simon Petterssons (SD) med fleras yrkande om avslag på motionen. 



Sida 66 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Ordföranden finner att kommunfullmäktige utser Simon Petterssons (SD) med fleras 
yrkande till motförslag.  

Slutligen ställer ordföranden kommunstyrelsens förslag mot motförslaget och finner 

att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag.  

Reservationer 

Närvarande ledamöter (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för Artemis Lumarkers 

(V) med fleras yrkande.  

Närvarande ledamöter (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Leif Boström (KD) 
med fleras yrkande.  

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Simon 
Petterssons (SD) med fleras yrkande och med följande motivering. 

Det är bättre spenderade skattemedel att förkorta köerna till kulturskolan, istället för till 
utlåning av t.ex. instrument. Att bara få ett instrument i handen utan handledning, är 

ingen bra lösning.  

 

  

 

  



Sida 67 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 144  

Svar på motion om sommarbuss från Hanna 
Victoria Mörck (V) 

KSN-2021-01836 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

 

Hanna Victoria Mörck (V) föreslår i en motion väckt 14 juni 2021 att Uppsala kommun 
på egen hand eller tillsammans med andra arbetar fram en busslinje under sommartid 
som ska trafikera utflyktsmål utanför staden. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 15 december 2021, § 380 

• Arbetsutskottets förslag 23 november 2021 § 396 

• Tjänsteskrivelse daterad 1 november 2021 

• Bilaga, Motion om sommarbuss från Hanna Victoria Mörck (V) 

Yrkanden 

Mattias Kristenson (S), Rickard Malmström (MP) och Rigmor Stenmark (C) yrkar bifall 
till kommunstyrelsens förslag.  

Hanna Viktoria Mörck (V) och Stina Jansson (FI) yrkar bifall till motionen.  

Margit Borgström (KD) och Kent Kumpula (SD) yrkar avslag på motionen.  

Beslutsgång 

Ordföranden utser kommunstyrelsens förslag till huvudförslag. 

Därefter ställer ordföranden Hanna Viktoria Mörcks (V) med fleras yrkande om bifall till 
motionen mot Margit Borgströms (KD) med fleras yrkande om avslag på motionen. 
Ordföranden finner att kommunfullmäktige utser Margit Borgströms (KD) med fleras 

yrkande till motförslag.   



Sida 68 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Därefter ställer ordföranden kommunstyrelsens förslag mot motförslaget och finner att 
kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag.  

Reservationer 

Närvarande ledamöter (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för Hanna Viktoria 

Mörcks (V) med fleras yrkande. 

Närvarande ledamöter (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Margit 
Borgströms (KD) med fleras yrkande. 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Margit 

Borgströms (KD) med fleras yrkande och med följande motivering: 
Kollektivtrafik bedrivs av Region Uppsala, det är ingenting som kommunen ska in och 
konkurrera med. Dessutom tycker jag, som bor på landsbygden, att det är lite 

symptomatiskt att stadsbor ser landsbygden som en pittoresk utflyktsort som man kan 
ha mysiga sommarbussar och åka ut till. Landsbygden vill man ha utflykter till, men man 

vill inte satsa på landsbygden och t.ex. bygga badhus så de boende på landsbygden får 

lite valuta för skattepengarna. 

  

 

  



Sida 69 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 145  

Svar på motion om hyggesfritt skogsbruk från 
Magne Björklund (V) 

KSN-2021-00549 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Magne Björklund (V) föreslår i en motion väckt 25 januari 2021 att Uppsala kommun 

utreder möjliga former för stöd till intresserade skogsägare som vill bruka sin skog 

hyggesfritt. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 8 februari 2022 § 28 

• Arbetsutskottets förslag 11 januari 2022 § 8 

• Tjänsteskrivelse daterad 1 juni 2021 

• Bilaga, Motion om hyggesfritt skogsbruk från Magne Björklund (V) 

Yrkanden 

Rickard Malmström (MP), Mattias Johansson (C) och Anders A Aronsson (L) yrkar bifall 
till kommunstyrelsens förslag.  

Anette Fischer (V) yrkar bifall till motionen. 

Jonas Segersam (KD), Therez Almerfors (M) och Anders Sehlin (SD) yrkar avslag på 

motionen.  

Beslutsgång 

Ordföranden utser kommunstyrelsens förslag till huvudförslag.  

Därefter ställer ordföranden Anette Fischers (V) yrkande om bifall till motionen mot 
Jonas Segersams (KD) med fleras yrkande om avslag på motionen. Ordföranden finner 
att kommunfullmäktige utser Jonas Segersams (KD) med fleras yrkande till motförslag.  



Sida 70 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Slutligen ställer ordföranden kommunstyrelsens förslag mot motförslaget och finner 
att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag.  

Reservationer 

Närvarande ledamöter (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för Anette Fischers (V) 

yrkande. 

Närvarande ledamöter (KD) och (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för Jonas 
Segersams (KD) med fleras yrkande. 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Jonas Segersams 

(KD) med fleras yrkande och med följande motivering: 
Kommunen ska inte detaljstyra hur skogsägarna brukar sin skog.  

 

  

 

  



Sida 71 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 146  

Svar på motion om Söderby Trädgårdsstad 
från Jonas Segersam (KD) 

KSN-2021-00763 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionen.  

Sammanfattning 

Jonas Segerstam (kd) föreslår i en motion väckt 24 februari 2021  

1. att uppdra till kommunstyrelsen att inkorporera idén om Söderby 
trädgårdsstad i programarbetet för Sydöstra stadsdelarna. 

2. att uppdra till kommunstyrelsen att ta fram ett förslag för egnahemsområde i 

Uppsala –ett område med egna hem uppförda på mindre tomter som ägs av 

kommunen och / eller andra markägare och upplåts med tomträtt. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 8 februari 2022 § 29 

• Arbetsutskottets förslag 11 januari 2022 § 9 

• Tjänsteskrivelse daterad 23 november 2021 

• Bilaga 1, Motion om Söderby Trädgårdsstad från Jonas Segerstam (KD) 

• Bilaga 2, Kartunderlag 

Yrkanden 

Ingela Ekrelius (V), Therez Almerfors (M), Jonas Petersson (C) och Anders Sehlin (SD) 

yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Jonas Segersam (KD) yrkar bifall till motionen. 

 



Sida 72 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Jonas Segersams (KD) yrkande om 
bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 
förslag.  

Reservationer 

Närvarande ledamöter (KD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Jonas Segersams 
(KD) yrkande. 

Närvarande ledamöter (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Anders Sehlins 

(SD) yrkande och med följande motivering: 
Ägandeformen ”tomträtt” är tyvärr fel väg att gå. Det är mycket bättre att människor 
som ska bygga ett hus också äger marken. Det finns oändligt många exempel på 

lösningar med tomträtt, där husägarna hamnar i en enormt besvärlig sits när hyran för 
marken höjs. En hyresrätt kan man lämna om hyran blir för hög, men det blir väldigt 

besvärligt att flytta på sitt hus när hyran på marken blir för hög. Huset står där det står, 
och husägaren hamnar i en rävsax eftersom man inte kan göra annat än att betala den 

allt högre hyran. 

Särskilt yttrande 

Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M) och Jonas Petersson (C) anmäler följande 
särskilda yttrande:  

Moderaterna och Centerpartiet delar motionärens uppfattning att utvecklingen av 

Uppsalas sydöstra stadsdelar i större utsträckning bör präglas av småhusbebyggelse, 

liksom att det är positivt med ökade inslag av eget ägande vilket främjar lokalt 

engagemang och ansvarstagande. Vi är emellertid skeptiska till tomträtt som verktyg för 

småhusbebyggelse. Dels för att det är en förhållandevis okänd upplåtelseform som 
riskerar att uppfattas som oattraktiv av såväl byggherrar som potentiella boende. Dels 

för att tomträtt är en upplåtelseform med klara nackdelar gentemot alternativen 

äganderätt och hyresrätt. Det är svårt för en tomträttsinnehavare att förutse de 
privatekonomiska konsekvenserna av en investering i en tomträtt eftersom det inte finns 
några tak eller spärrar för hur mycket tomträttsavgälden kan höjas på samma sätt som 

det finns för exempelvis en hyresrätt. Det förekommer att människor tvingas flytta från 
tomträtter på grund av att avgälden höjs kraftigt. Av detta skäl menar bland andra 

Villaägarnas Riksförbund, en konsument-och intresseorganisation för småhusboende, att 
tomträtt är ”en otrygg upplåtelseform”. Våra partier anser att Uppsala ska ha en 

variation av upplåtelseformer, men kommunen bör inte aktivt uppmuntra otrygga 

upplåtelseformer. 

  

  



Sida 73 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 147  

Svar på motion om estetelever och offentlig 
konst från Artemis Lumarker (V) 

KSN-2021-01294 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Artemis Lumarker (V) föreslår i en motion väckt 26 april 2021 

• att utifrån motionen uppdra kultur- och utbildningsnämnden att utreda hur ett 

tvåårigt pilotprojekt i vilket gymnasieelever får skapa offentlig konst i Uppsala 
kommun kan utformas, 

• att utredningen ska se på olika möjliga storlekar på projektet, tillhörande 
kostnadsramar och externa finansieringsmöjligheter samt lämpligt sätt att 

utforma pilotprojektets riktlinjer som säkerställer konstnärlig frihet, 
beaktandet av demokratiska värderingar och kvalité, samt 

• att utredningens resultat sammanställs i en rapport som presenteras för 
kultur- och utbildningsnämnden. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 8 februari 2022, § 30 

• Arbetsutskottets förslag 18 januari 2022 § 27 

• Tjänsteskrivelse daterad 11 januari 2022 

• Bilaga 1, Motion om estetelever och offentlig konst från Artemis Lumarker (V) 

• Bilaga 2, Protokollsutdrag från utbildningsnämnden 8 december 2021 

• Bilaga 3, Protokollsutdrag från kulturnämnden 16 december 2021 

Yrkanden 

Rickard Malmström (MP), Agneta Erikson (S) och Olle Romlin (C) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag.  

Artemis Lumarker (V) och Lovisa Johansson (FI) yrkar bifall till motionen.  



Sida 74 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Artemis Lumarkers (V) med fleras 
yrkande om bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag. 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för Artemis Lumarkers 
(V) med fleras yrkande. 

 

  

 

  



Sida 75 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 148  

Svar på motion om föreningsfunktion från 
Tobias Smedberg (V) med flera 

KSN-2021-01298 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet.  

Sammanfattning 

Tobias Smedberg (V), Hanna Victoria Mörck (V) och Karolin Lundström (V) föreslår i en 

motion väckt 26 april 2021 

• att uppdra till kommunstyrelsen att utreda hur en särskild funktion i 
kommunen för civilsamhället, i linje med vad som föreslås i rapporten, kan 

utformas. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 8 februari 2022 § 31 

• Arbetsutskottets förslag 11 januari 2022 § 10 

• Tjänsteskrivelse daterad 30 november 2021 

• Bilaga, Motion om föreningsfunktion från Tobias Smedberg (V) med flera 

Yrkanden 

Christian Hermansson (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Tobias Smedberg (V) yrkar bifall på motionen.  

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Tobias Smedbergs (V) yrkande om 

bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 

förslag. 



Sida 76 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Reservationer 

Närvarande ledamöter (KD) reserverar sig till förmån för Christian Hermanssons (KD) 
yrkande. 

  



Sida 77 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 149  

Svar på motion om nollvision om mäns dödliga 
våld mot kvinnor från Lovisa Johansson (FI) 
med flera 

KSN-2021-01301 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Lovisa Johansson (FI), Charlie Strängberg (FI) och Josef Safady Åslund (FI) föreslår i en 

motion väckt 26 april 2021 

• att kommunfullmäktige antar en nollvision mot mäns dödliga våld mot 

kvinnor, samt  

• att en handlingsplan upprättas för att nå nollvisionen. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 8 februari 2022 § 32 

• Arbetsutskottets förslag 18 januari 2022 § 28 

• Tjänsteskrivelse daterad 11 januari 2022 

• Bilaga 1, Motion om nollvision om mäns dödliga våld mot kvinnor från Lovisa 

• Johansson (FI) med flera 

• Bilaga 2, Protokollsutdrag från socialnämnden 21 december 2021 

Yrkanden 

Kent Kumpula (SD), Asal Gohari (S), Viviane Obaid (C), Hanna Viktoria Mörck (V), Therez 
Almerfors (M) och Leif Boström (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Stina Jansson (FI) yrkar bifall till motionen.  

 



Sida 78 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Stina Janssons (FI) yrkande om 
bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 
förslag. 

  

 

  



Sida 79 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 150  

Svar på motion om att inrätta KAST-
verksamhet från Lovisa Johansson (FI) och 
Josef Safady Åslund (FI) 

KSN-2021-01303 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att besvara motionen med föredragningen i ärendet. 

Sammanfattning 

Lovisa Johansson (FI) och Josef Safady Åslund (FI) föreslår i en motion väckt 26 april 

2021 att en KAST-mottagning upprättas inom ramarna för den plan kommunstyrelsen 
redan åtagit sig att skapa angående prostitution och människohandel i 

verksamhetsplanen 2020–2022. 

Beslutsunderlag 

• Kommunstyrelsens förslag 8 februari 2022 § 33 

• Arbetsutskottets förslag 11 januari 2022 § 11 

• Tjänsteskrivelse daterad 13 december 2021 

• Bilaga, Motion om att inrätta KAST-verksamhet från Lovisa Johansson (FI)och 

Josef Safady Åslund (FI) 

Yrkanden 

Inga-Lill Sjöblom (S), Alexandra Steinholtz (M), Eva Moberg (KD) och Asal Gohari (S) 

yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Lovisa Johansson (FI) yrkar bifall till motionen.  

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Lovisa Johanssons (FI) yrkande om 
bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 

förslag. 



Sida 80 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Särskilt yttrande 

Lovisa Johansson (FI) anmäler följande särskilda yttrande: 
Det är väldigt bra att Ebbamottagningen finns och att det börjat utföras liknande 
verksamhet som den som utförs på KAST-mottagningar. Det finns dock ett problem. 

Förövare och utsatta tas emot på samma plats. Risken finns att de två målgrupperna 

möts. Det finns behov av att skilja arbetet på två mottagningar, åtminstone geografiskt. 
Därför ställer sig Feministiskt initiativ fortsatt bakom motionen. En KAST-mottagning 
behövs i Uppsala.   

 

 

  

 

  



Sida 81 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 151  

Svar på motion om att värna nya lärare från 
Stina Jansson (FI) och Lovisa Johansson (FI) 

KSN-2021-01670 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att avslå motionen. 

Sammanfattning 

Stina Jansson (FI) och Lovisa Johansson (FI ) föreslår i en motion väckt 31 maj 2021  

• att uppdra till utbildningsnämnden att säkra att alla nyutbildade lärare erbjuds 

en introduktionsperiod under det första året i yrkeslivet,  

• att utreda möjligheten till att nyutbildade lärare inom Uppsala kommun under 

det första yrkesåret har 20 procent färre undervisningstimmar jämfört med en 
tjänst på samma procent, samt  

• att minskningen i undervisningstimmar det första året finansieras särskilt av 
kommunens satsning och inte ur den enskilda skolans budget. 

Beslutsunderlag 

• Arbetsutskottets förslag 18 januari 2022 § 34 

• Tjänsteskrivelse daterad 11 januari 2022 

• Bilaga 1, Motion om att värna nya lärare från Stina Jansson (FI) och Lovisa 

• Johansson (FI) 

• Bilaga 2, Protokollsutdrag från utbildningsnämnden 8 december 2021 

Yrkanden 

Jonas Segersam (KD), Kent Kumpula (SD), Ulrik Wärnsberg (S), Christopher Lagerquist 
(M) och Olle Romlin (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Stina Jansson (FI) och Hanna Viktoria Mörck (V) yrkar bifall till motionen. 



Sida 82 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag mot Stina Janssons (FI) med fleras 
yrkande om bifall till motionen och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag. 

Reservation 

Närvarande ledamöter (FI) och (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för Stina 
Janssons (FI) yrkande.  

Särskilt yttrande 

Fredrik Ahlstedt (M), Therez Almerfors (M), Jonas Petersson (C) och Jonas Segersam 
(KD) anmäler följande särskilda yttrande: 

Uppsala-Alliansen har redan en modell för hur alla lärare ska kunna utvecklas i sitt yrke 
och göra karriär. Vår politik omhändertar just de aspekter som Fi lyfter fram. Vi uppfattar 

att motionen från Fi är vällovlig, men otillräcklig. Uppsala-Alliansen har ännu mer 

ambitiösa förslag som hänger ihop i en helhet, där varje lärare kan utvecklas och göra 

karriär i sju steg. Självklart ska vi vara en attraktiv arbetsgivare och både rekrytera och 
behålla nyutbildade lärare. De två sista att-satserna är emellertid kostnadsdrivande / 

budgetpåverkande och vi kunde därför inte bifalla dem. 

Kent Kumpula (SD) anmäler följande särskilda yttrande: 
Om utbildningen brister, så ska utbildningen korrigeras. I den mån lärarna behöver en 

längre inskolningsperiod eller mer praktik innan de anses vara färdigutbildade, så ska 

det ingå i lärarutbildningen. Uppsala kommun ska inte välja ut ett specifikt yrke, 

läraryrket i det här fallet, och kraftigt subventionera ett första yrkesverksamt år med 

skattemedel. Det är chefens uppdrag, i det här fallet rektorns uppdrag, att anpassa 

arbetsbelastningen efter personalens kapacitet. Ny personal har alltid sämre 
arbetskapacitet och produktivitet jämfört med en person som har jobbat tio år i ett yrke. 

Det ska rektorn ta hänsyn till och anpassa förväntningarna och arbetsbelastningen på 

nyutexaminerade lärare efter verkligheten. 

 

  

 

  



Sida 83 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 152  

Svar på motion om överkapacitet inom 
välfärden från Stina Jansson (FI) med flera 

KSN-2021-01837 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

 

  

 

  



Sida 84 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 153  

Svar på motion om att upprätta en egen 
djurrättsenhet i Uppsala kommun från Knut 
Godskesen (-) 

KSN-2021-02758 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

 

  

 

  



Sida 85 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 154  

Svar på motion om att avbryta byggplanerna i 
kvarteret Södra Kalkstenen och göra 
Blodstensskogen till naturreservat från Stina 
Jansson (FI) och Lovisa Johansson (FI) 

KSN-2018-3861 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

 

 

 

  

 

  



Sida 86 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 155  

Svar på motion om säkerställande av 
kulturens ekonomiska förutsättningar Lovisa 
Johansson (FI) med flera 

KSN-2020-02123 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

 

 

  

 

  



Sida 87 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 156  

Svar på motion om bilfria söndagar Lovisa 
Johansson (FI) och Stina Jansson (FI) 

KSN-2021-01671 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

 

 

  

 

  



Sida 88 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 157  

Svar på motion om stärkt stödpedagogiskt 
arbete från Lars Håkan Andersson (V) 

KSN-2021-01674 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

 

 

  

 

  



Sida 89 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 158  

Svar på motion om 6 timmars arbetsdag på 
försök från Therese Rhann (-) 

KSN-2021-03132 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga motionen. 

 

 

  

 

  



Sida 90 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 159  

Interpellation om centralrättade prov från 
Christopher Lagerqvist (M) 

KSN-2022-00278 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

  

 

  



Sida 91 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 160  

Interpellation om färdigställande av cykelväg 
från Stefan Hanna (-) 

KSN-2022-00280 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

  

 

  



Sida 92 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 161  

Interpellation om informell styrning från 
Jonas Segersam (KD) 

KSN-2022-00281 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

  

 

  



Sida 93 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 162  

Interpellation om krisberedskap och 
civilförsvarsförmåga inom Uppsala kommun 
från Stefan Hanna (-) 

KSN-2022-00282 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

  

 

  



Sida 94 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 163  

Interpellation om Svinskinnsskogen som 
möjligt naturreservat från Mattias Johansson 
(C) 

KSN-2022-00283 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

  

 

  



Sida 95 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 164  

Interpellation om turistinformation i Uppsala 
från Lena-Maria Jansson (C) 

KSN-2022-00284 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

  

 

  



Sida 96 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 165  

Interpellation om arbetsmiljön på Uppsala 
yrkesgymnasium Jälla från Stefan Hanna (-) 

KSN-2022-00662 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

 

  

 

  



Sida 97 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 166  

Interpellation om miljöbilar från Hanna 
Viktoria Mörck (V) 

KSN-2022-00664 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

 

  

 

  



Sida 98 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 167  

Interpellation om nya planer på simbassänger 
och dialogen med berörda föreningar från 
Stefan Hanna (-) 

KSN-2022-00665 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

 

  

 

  



Sida 99 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 168  

Interpellation om nyttjandegrad av 
parkeringshus från Stefan Hanna (-) 

KSN-2022-00666 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

 

  

 

  



Sida 100 (100) 

Uppsala kommun använder sig av en avancerad elektronisk underskrift för justering av beslutsprotokoll. Denna 

återfinns på protokollets sista sida. 

 

Kommunfullmäktige Datum: 

Protokoll 2022-03-28 

§ 169  

Interpellation om snöröjning och ishalka från 
Stina Jansson (FI) 

KSN-2022-00667 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

1. att bordlägga interpellationen. 

 

  

 

 


